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Rada Miasta w Myszkowie 
Radni Rady Miasta w Myszkowie 

Protokół nr II/18  

Sesja odbyła się w dniu 27 grudnia 2018r. Obrady rozpoczęto 27 grudnia 2018 o godz. 11:00, 
a zakończono o godz. 16:20 tego samego dnia. Sesji przewodniczył przewodniczący Rady 
Miasta w Myszkowie p. Jerzy Woszczyk.  

W sesji wzięli udział: 
1. Radni Rady Miasta w liczbie                       20 
2. Burmistrz Miasta                                          p. Włodzimierz Żak 
3. Z-ca Burmistrza Miasta                                p. Iwona Franelak 
4. Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta. 
5. Dyrektorzy jednostek podległych. 
6. Mieszkańcy miasta. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 
1. Magdalena Balwierz 
2. Daniel Borek 
3. Eugeniusz Bugaj 
4. Robert Czerwik 
5. Elżbieta Doroszuk 
6. Andrzej Giewon 
7. Beata Jakubiec-Bartnik 
8. Sławomir Jałowiec 
9. Zofia Jastrzębska 
10. Norbert Jęczalik 
11. Dominik Lech 
12. Beata Pochodnia 
13. Małgorzata Skinder 
14. Halina Skorek - Kawka 
15. Iwona Skotniczna 
16. Tomasz Szlenk 
17. Jacek Trynda 
18. Jerzy Woszczyk 
19. Adam Zaczkowski 
20. Tomasz Załęcki 
21. Ewa Ziajska - Łazaj 

Proponowany porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
4. Informacja Burmistrza o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w art. 36 ust.1-3 i ust. 5 
i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust.6 i 7 ustawy z dnia 27 marca 2003r. 
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym za okres od grudnia 2017r. do grudnia 
2018r.  
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5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Myszków na lata 2019 – 2031. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na 2019 rok: 
- odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej, 
- odczytanie opinii i wniosków komisji właściwej do spraw budżetu, 
- przedstawienie ewentualnych autopoprawek Burmistrza do projektu uchwały, 
- dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 
- głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Burmistrza, 
- głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie:  
- zmian w budżecie na 2018 rok, 
- ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2018, 
- wyboru przedstawiciela do składu Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym 

Zespole Opieki Zdrowotnej w Myszkowie, 
-uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

dla Miasta Myszkowa na 2019r., 
-uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Myszkowa na 

2019r., 
- przyjęcia planów pracy komisji Rady Miasta w Myszkowie na 2019r., 
- ustalenia przedmiotu działania stałych Komisji Rady Miasta. 
9. Wnioski i oświadczenia radnych. 
10. Zamknięcie obrad sesji. 

Przyjęty porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Informacja Przewodniczącego Rady o podpisaniu protokołu z poprzedniej sesji oraz 
o uwagach wniesionych przez radnych. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Burmistrza o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w art. 36 ust.1-3 i ust. 5 
i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust.6 i 7 ustawy z dnia 27 marca 2003r. 
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym za okres od grudnia 2017r. do grudnia 
2018r.  
6. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Myszków na lata 2019 – 2031. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na 2019 rok: 
- odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej, 
- odczytanie opinii i wniosków komisji właściwej do spraw budżetu, 
- przedstawienie ewentualnych autopoprawek Burmistrza do projektu uchwały, 
- dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 
- głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Burmistrza, 
- głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie:  
- zmian w budżecie na 2018 rok, 
- ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2018, 
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-wyboru przedstawiciela do składu Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole 
Opieki Zdrowotnej w Myszkowie, 

-uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
dla Miasta Myszkowa na 2019r., 

-uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Myszkowa na 
2019r., 

- przyjęcia planów pracy komisji Rady Miasta w Myszkowie na 2019r., 
- ustalenia przedmiotu działania stałych Komisji Rady Miasta. 
10. Wnioski i oświadczenia radnych. 
11. Zamknięcie obrad sesji. 
 
Do punktu 1. 
Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
 
II sesję Rady Miasta w Myszkowie otworzył i prowadził przewodniczący Rady Miasta 
w  Myszkowie p. Jerzy Woszczyk. Powitał Pana Burmistrza, Panią Wiceburmistrz, 
zaproszonych gości, radnych, kierownictwo Urzędu Miasta oraz mieszkańców miasta.    
Poprosił radnych o naciśnięcie przycisku kworum w celu sprawdzenia obecności oraz 
o zapisanie wyniku głosowania. Stwierdził, że na sali obecnych jest 20 radnych. 
Podejmowane uchwały będą więc prawomocne.  
 
Do punktu 2. 
Ustalenie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował, że porządek wszyscy radni 
otrzymali. Zapytał, czy są pytania do przedstawionego porządku obrad?  
 
Radny p. Adam Zaczkowski zabrał głos w kwestii formalnej. Zapytał o procedurę zgłaszania 
i przyjmowania poprawek do Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz budżetu, argumentując, 
że w Regulaminie Rady nie jest jasno wskazane, w jaki sposób można tego dokonać. Czy te 
poprawki radni powinni zgłaszać po odczytaniu projektów uchwał, czyli w trakcie dyskusji, 
czy wcześniej, żeby np. nie okazało się, że teraz przy ustalaniu porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że Jego zdaniem po 
przedstawieniu uchwały. Poprosił radcę prawnego o udzielenie odpowiedzi. 
 
Radca prawny p. Jolanta Trebisz – Kręska odpowiedziała, że ten tryb określa uchwała 
w sprawie trybu pracy nad projektem uchwały budżetowej. Co prawda tu nie ma takich 
szczegółów, bo ta uchwała jest podjęta kilka lat temu. Tutaj jest bardziej opisane jak 
z wnioskami z komisji. Zdaniem radcy prawnego powinno być tak, że ewentualne wnioski, 
czy zmiany do budżetu radni zgłaszają w punkcie dyskusji nad budżetem, nie wcześniej. 
Ustawa wymagała szczegółowego regulaminu do uchwalania budżetu, nie do WPF, ale te 
same zasady stosują się również do WPF.  
 
Radny p. Adam Zaczkowski zapytał, czy forma ustna? 
 
Radca prawny p. Jolanta Trebisz – Kręska odpowiedziała, że tak.  
 
Radna p. Iwona Skotniczna zawnioskowała o 5 minut przerwy.  
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Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował radną, że przerwa nie może 
być przed ustaleniem porządku obrad, wynika to z regulaminu pracy Rady Miasta.  
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zaproponował dodanie jako punktu 
3 Informację Przewodniczącego Rady o podpisaniu protokołu z poprzedniej sesji oraz 
o uwagach wniesionych przez radnych. Dodanie tego punktu wynika z §13  ust. 1 statutu 
Miasta Myszkowa. Rada nie głosuje protokołu z poprzedniej sesji, tylko przewodniczący rady 
zapoznaje radnych, co się działo z protokołem z poprzedniej sesji, czy jakiś radny, bądź Klub 
radnych wniósł uwagi, czy nie. Zapytał, czy są pytania do przedstawionego porządku obrad? 
Nie zgłoszono uwag. Odbyło się głosowanie. Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy 
Woszczyk poprosił o zapisanie wyniku głosowania.   
 
Głosowano w sprawie: 
wprowadzenia zmiany do porządku obrad poprzez dopisanie punktu 3 Informacja 
Przewodniczącego Rady o podpisaniu protokołu z poprzedniej sesji oraz o uwagach 
wniesionych przez radnych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 
Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 
Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 
Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, 
Ewa Ziajska-Łazaj 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Trynda 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował, że propozycja zmiany 
porządku obrad została przyjęta. 
 
Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku obrad.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 
Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 
Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 
Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, 
Ewa Ziajska-Łazaj 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Trynda 
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Do punktu 3. 
Informacja Przewodniczącego Rady o podpisaniu protokołu z poprzedniej sesji oraz 
o uwagach wniesionych przez radnych. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował, że protokół z poprzedniej 
sesji był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta. Do protokołu uwag nie wniesiono.  
 
Do punktu 4. 
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym od 22.11.2018r. do 27.12.2018r. (sprawozdanie stanowi załącznik do 
protokołu).  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy są pytania do sprawozdania 
złożonego przez Burmistrza?  
 
Radny p. Andrzej Giewon poruszył temat parkingu przy SP nr 5. Ta inwestycja trwa dwa lata 
i stoi w miejscu, a to jest centrum miasta. Zwrócił się z pytaniem do p. Burmistrza, kiedy ta 
sytuacja będzie rozwiązana i kiedy ruszy inwestycja?  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił radnych o naciskanie przycisku 
zgłaszania się do dyskusji, bo nie widzi w tym momencie.  
 
Radna p. Beata Pochodnia poruszyła temat wezwania wykonawcy projektu ul. Siewierskiej do 
wyjaśnień. Czy po wysłaniu przez gminę pisma wykonawca skontaktował się? Czy zostały 
złożone jakieś wyjaśnienia do projektu?  
 
Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak powiedział, że sprawozdanie z okresu międzysesyjnego 
dotyczy zdarzeń, które w tym okresie się wydarzyły. W tym czasie w zakresie naszych 
działań dotyczących tak koniecznej inwestycji budowy drogi, miejsc parkingowych przy 
największej Szkole Podstawowej w naszym mieście nic się nie wydarzyło, więc dlatego takiej 
informacji nie było. Przygotowujemy dokumentację, żeby zaprojektować, bo to leży po naszej 
stronie, w ramach przyjętego porozumienia na przyłącze energetyczne. Uzyskanie takiego 
projektu pozwoli Nam wtedy procedować i robić to jako całość. Pozostała część 
dokumentacyjna jest i gmina chce ten projekt zrealizować. Wyjaśnił, że to, że to się dzieje tak 
długo wynikało z długotrwałych rozmów z firmą Tauron. Ciągle na etapie rozmów 
z gestorami mediów pojawia się kolizja i bardzo musimy na to uważać, żebyśmy nie byli 
posądzeni o to, że wydajemy pieniądze publiczne na strukturę, która później zasili prywatny 
majątek firmy, która czerpie z nas korzyści. W związku z powyższym najdłuższym 
elementem, który tak wydłużył te prace były bardzo trudne, długotrwałe rozmowy dotyczące 
kompleksowego porozumienia dotyczącego tej inwestycji. To była główna przesłanka biegu 
tych terminów. Odpowiadając na pytanie drugie wykonawca od tamtego czasu, połowy 
grudnia nie zareagował, natomiast ciągle borykamy się z tym, że wnosimy uwagi do 
dokumentacji dotyczącej kanalizacji deszczowej na styku z obwodnicą.         
 
W dyskusji wzięli udział:  
- Włodzimierz Żak 
- Beata Pochodnia 
- Włodzimierz Żak 
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Głosowano w sprawie: 
Sprawozdania Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 
Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 
Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 
Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, 
Ewa Ziajska - Łazaj 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Trynda 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował, że sprawozdanie Burmistrza 
w okresie międzysesyjnym zostało przyjęte jednogłośnie.  
 
Do punktu 5. 
Informacja Burmistrza o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w art.36 ust.1-3 i ust.5 
i wydanych decyzjach, o których mowa w art.37 ust.6 i 7 ustawy z dnia 27 marca 2003r. 
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym za okres od grudnia 2017r. do grudnia 
2018r. 
 
Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak przedstawił informację o zgłoszonych żądaniach, 
o których mowa w art.36 ust.1-3 i ust.5 i wydanych decyzjach, o których mowa w art.37 ust.6 
i 7 ustawy z dnia 27 marca 2003r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym za okres 
od grudnia 2017r. do grudnia 2018r. (informacja stanowi załącznik do protokołu).  
 
W dyskusji wzięli udział:  
-Włodzimierz Żak 
-Włodzimierz Żak 
 
Do punktu 6. 
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował, że przed procedurą 
podejmowania uchwał należy powołać Komisję Uchwał i Wniosków. Zaproponował 
powołanie 3-osobowego składu. Członkowie tej komisji będą się zajmować odczytywaniem  
treści projektów uchwał podczas każdej sesji Rady. Poprosił radnych o zgłaszanie 
kandydatów do Komisji. 
 
Radna p. Iwona Skotniczna zgłosiła kandydaturę radnej p. Elżbiety Doroszuk.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał radnej, czy wyraża zgodę na 
kandydowanie. 
 
Radna p. Elżbieta Doroszuk wyraziła zgodę na kandydowanie. 
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Radna p. Ewa Ziajska – Łazaj zgłosiła kandydaturę radnej p. Magdaleny Balwierz. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał radnej, czy wyraża zgodę na 
kandydowanie. 
 
Radna p. Magdalena Balwierz nie wyraziła zgody na kandydowanie. 
 
Radna p. Beata Pochodnia zaproponowała kandydaturę radnej p. Małgorzaty Skinder. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał radnej, czy wyraża zgodę na 
kandydowanie. 
 
Radna p. Małgorzata Skinder wyraziła zgodę na kandydowanie.  
 
Radna p. Beata Pochodnia zaproponowała kandydaturę radnej p. Ewy Ziajskiej – Łazaj.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał radnej, czy wyraża zgodę na 
kandydowanie. 
 
Radna p. Ewa Ziajska – Łazaj wyraziła zgodę na kandydowanie.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował, że zostało ustalonych trzech 
kandydatów do Komisji Uchwał i Wniosków. Poprosił o przegłosowanie przedstawionego 
składu Komisji oraz zapisanie wyniku głosowania.   
 
W dyskusji wzięli udział:  
- Ewa Ziajska - Łazaj 
- Beata Pochodnia 
- Beata Pochodnia 
 
Głosowano w sprawie: 
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 
Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 
Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 
Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, 
Ewa Ziajska-Łazaj 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Trynda 



8 
 

 
Do punktu 7. 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Myszków na lata 2019 - 2031. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk ogłosił 5 minut przerwy z uwagi na 
problemy techniczne z tabletem. Po przerwie zostały wznowione obrady sesji.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował, że projekt uchwały wszyscy 
radni otrzymali. Projekt uchwały opiniowały: Komisja Finansów, Budżetu i Rozwoju Miasta, 
Komisja Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej, Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji 
oraz Komisja Rewizyjna. 
Opinie Komisji są pozytywne.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował, że projekt tej uchwały został 
również pozytywnie zaopiniowany przez VII Skład Orzekający Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w uchwale Nr 4200/VII/244/2018 z dnia 13 grudnia 2018r.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk odczytał opinię VII Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr 4200/VII/244/2018 z dnia 13 grudnia 2018r. (opinia 
stanowi załącznik do protokołu). Poinformował również, że Komisja Rolnictwa, Ochrony 
Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście na posiedzeniu w dniu 12 grudnia 2018r. 
zaopiniowała pozytywnie wniosek do WPF. Odczytał treść wniosku oraz odpowiedź na 
wniosek.    
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk udzielił głosu p. Burmistrzowi w związku 
z odczytanym wnioskiem Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku 
w Mieście do WPF.  
 
Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak odnosząc się do wniosku zwrócił uwagę, że jak 
rozmawiał z radnymi to wyraźnie wniosek nie przystawał do oczekiwań radnych, dlatego że 
odczytywał oczekiwania radnych, że chcą wykonać kanalizację, a nie chcą posiadać 
dokumentu o nazwie projekt. Teraz gdybyśmy się pochylili nad samym projektem, to ten 
projekt będzie miał wartość dużo wyższą niż Państwo zapewnialiście źródło finansowania 
wskazując w dwóch miejscach, jedno w WPF, a drugie w budżecie. Przyznał, że nie 
wyobraża sobie, żeby nie wpisać tego do WPF. W sposób świadomy razem z Panią Skarbnik 
podpisaliśmy się do Państwa z pismem, że wówczas wpisanie dużej inwestycji Podlas 
zdestabilizuje WPF, zamknie też drogę przed dyskusją, która Nas czeka, czy robimy centrum 
miasta. Jeżeli zamkniemy sobie drogę jedną inwestycją, automatycznie może się tak zdarzyć, 
że nie będzie drugiej. Dodał, że w swoich zamiarach, które adresował do mieszkańców 
wyraźnie napisał, że chciałby ten pięcioletni okres zakończyć projektem, który uruchamia tę 
inwestycję. Uwarunkuje to również od pozyskania źródeł zewnętrznych na taki cel, dlatego że 
zdawał sobie sprawę, jakie możliwości finansowe ma miasto. W związku z powyższym nie 
deklarował, że przy pierwszym budżecie głosowanym tuż po wyborach będzie chciał 
uruchomić od razu działanie, bo byłoby to nieodpowiedzialne wobec innych zadań, które 
mieszkańcy innych ulic, innych dzielnic też oczekują.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk udzielił głosu p. Burmistrzowi w związku 
z autopoprawką wynikającą z uwag RIO. 
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Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak powiedział, że w konsekwencji opinii odczytanej przez 
Pana przewodniczącego zgłasza autopoprawkę do WFP. Autopoprawka polega na tym, że 
w kolumnie 4.2.1 dopisuje się kwotę 1.986,526 zł, w kolumnie 4.3.1 kwotę 15.978,798 zł, 
zastępuje się kwotą 13.992,272 zł. Wprowadzając powyższe zmiany dostosowuje się źródła 
pokrycia deficytu budżetu do projektu budżetu. Powyższa autopoprawka wynika z uwag 
Regionalnej Izby Obrachunkowej, kwotę 15.978,798 zł zapisujemy w dwóch pozycjach: 
13.992,272 zł i  1.986,526 zł, zgodnie z zaleceniami organu kontrolującego. Przy okazji 
złożył wyjaśnienie, że w zakresie kwoty długu na koniec 2019r. do projektu WPF założyliśmy 
zaciągnięcie kredytu w wysokości 7.000.000,00 zł przy założonym w uchwale budżetowym 
planie jest 11.706,469 zł, w związku z powyższym w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
w pozycji wyszczególnienia dla 2019r. w kolumnie szóstej kwota długu jest mniejsza od 
kwoty długu wykazanym w WPF w 2018r. i wynika z różnicy między planowanym kredytem, 
bo pierwotnie planowaliśmy kredyt na 11.706,469 zł w oparciu o uchwałę z 4 października 
2018r., a kwotą kredytu wykazaną do rzeczywistego zaciągnięcia z 7.000.000,00 zł. Składając 
te wyjaśnienia podkreślił, że cały czas bazuje na dokumencie ocenionym przez Regionalną 
Izbę Obrachunkową, przez merytoryczne osoby, które ten budżet w sposób krzyżowy 
kontrolują. Chciałby zakończyć dzisiejszą rozmowę, że będzie to kwota 7.000.000,00 zł.   
  
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy radni mają jakieś pytania do 
tego projektu uchwały?  
 
Radny p. Tomasz Załęcki złożył wniosek o przeniesienie środków z Rewitalizacji terenu 
rekreacyjnego Pohulanka w Myszkowie na rozbudowę sieci wodociągowej na terenie miasta 
Myszkowa. Przedstawił argumenty, dlaczego to jest konieczne i priorytetowe. Na Komisji 
Finansów podjął temat piramidy potrzeb według Maslowa. Przyznał, że chce to przytoczyć, 
ponieważ ma takie wrażenie, że pomijamy co jest najważniejsze dla mieszkańców Myszkowa. 
Pierwszą podstawową rzeczą, belką, są potrzeby fizjologiczne: pożywienie, woda. Następnym 
poziomem w piramidzie jest poziom bezpieczeństwa. Ludzie chcą czuć się bezpieczni, chcą 
żyć w mieście, gdzie są traktowani bezpiecznie. Dopiero kiedy te dwie podstawowe rzeczy są 
zaspokojone można brać pod uwagę rekreację, zapotrzebowanie na jakieś przynależności, 
uznania, samorealizację. Miał okazję być na spotkaniach z mieszkańcami miasta Myszkowa, 
które organizował p. Burmistrz i zauważył, że na większości spotkań mieszkańcy zgłaszali te 
cztery najważniejsze tematy: bezpieczeństwo, wodociągi, kanalizację, potrzebę budowy dróg 
i chodników. Dodał, że będzie o tym przypominał, ponieważ warto słuchać mieszkańców, 
warto się w nich wsłuchiwać. Nikt inny nie wie lepiej niż oni. Woda to jest temat, który jest 
piętą achillesową w Myszkowie. Sprawdził, ile w Myszkowie jest domów jednorodzinnych, 
dzięki urzędnikom Urzędu Miasta dostał sprawnie tą informację, a mianowicie w Myszkowie 
jest 5.488 domów. Tyle mamy domów, w których ludzie mieszkają, płacą podatki. 
W  wodociągach miał gorszy problem, żeby uzyskać informację na temat, ile domów jest 
podpiętych. Dzisiaj się udało, dostał informację rano, że domów jednorodzinnych, które 
korzystają z wodociągów jest 4.844. Jak łatwo policzyć, ponad 10% domów nie jest 
podłączonych do wodociągów, lekko licząc jest to ponad 2.500 mieszkańców. Tyle 
mieszkańców w Myszkowie w XXI wieku nie ma dostępu do czystej wody z wodociągów, to 
są fakty.  Na temat faktów lubi rozmawiać, często się to minimalizowało, że ktoś tam nie ma, 
kilkanaście domów itd., konkretnie jest 5.500 domów w Myszkowie, z czego podpiętych jest 
4.800. Jest to suma powyżej kilkunastu procent. Druga sprawa tj. czysta woda, to jest to 
bezpieczeństwo. Ci ludzie są zmuszeni kopać studnie, korzystać z wody gruntowej. Myszków 
leży na złożach żelaza, są duże zanieczyszczenia, nie mieszkamy w górach wśród potoków, 
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gdzie woda jest czysta i klarowna. W większości woda jest skażona, bo ma duże ilości 
manganu, żelaza. Radny powiedział, że lubi fakty i żeby nie być gołosłownym pokazał 
radnym przykładowe wyniki badań. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk przypomniał, że radny ma pięć minut.  
 
Radny p. Tomasz Załęcki zwrócił się do Przewodniczącego Rady Miasta, że to są ważne 
tematy, ludzie się trują w mieście, poprosił jeszcze o kilkanaście minut. To są wyniki badań. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk wtrącił, żeby radny przeczytał regulamin 
Rady Miasta. 
 
Radny p. Tomasz Załęcki powiedział, że ma jeszcze jedną stronę.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powtórzył, że radny ma pięć minut na 
zabranie głosu i trzy minuty na ewentualną poprawkę. 
 
Radny p. Tomasz Załęcki poprosił o jeszcze trochę czasu.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zwrócił uwagę radnemu, że tutaj każdy 
chciałby zabrać głos.  
 
Radny p. Tomasz Załęcki powiedział, że jeżeli chodzi o inwestycję na Pohulance, nie każdy 
zdaje sobie z tego sprawę co jest tam budowane, jak to wygląda. Mamy około 10.000.000 zł 
na inwestycję na Pohulance na dwa baseny otwarte. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk pouczył radnego, że została otwarta 
dyskusja nad WPF. Rozumie, że radny ma ważne tematy jak każdy z radnych. Będzie punkt 
wnioski i oświadczenia radnych. Przypomniał, że zgodnie z art. 24 pkt. 6 ustawy 
o samorządzie gminnym każdy radny może wnieść na ręce przewodniczącego interpelacje 
i zapytania, które niezwłocznie przekaże do p. Burmistrza. One są publikowane na BIP 
i odpowiedzi też będą publikowane na BIP.  
 
Radny p. Tomasz Załęcki dodał, że powie najważniejszą rzecz. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk wtrącił, że w tym momencie Panu radnemu 
odebrał głos, czas Pana wypowiedzi minął.  
 
Radny p. Tomasz Załęcki powiedział, że w takim wypadku chciałby złożyć wniosek 
o przeniesienie środków z Rewitalizacji terenu rekreacyjnego Pohulanka w Myszkowie na 
rozbudowę sieci wodociągowej miasta Myszkowa, kwota łączna jeśli chodzi o WPF 
2.420.000,00 zł, w całości na rozbudowę wodociągów, w 2019r. - 100.000,00 zł, 2020r.- 
2.000.000,00 zł, 2021r. – 320.000,00 zł. 
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Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak ad vocem do wypowiedzi radnego, że został złożony 
wniosek, w którym kwotę 2.420.000,00 zł radny proponuje w przeciągu trzech lat przesunąć 
na budowę wodociągów. Poprosił, jeżeli radni wyartykułują swoje argumenty, zacytował, że 
radny lubi rozmawiać o faktach, nie została wspomniana jedna bardzo ważna rzecz. 
W momencie kiedy spotyka się z mieszkańcami co roku artykułowana jest potrzeba budowy 
wodociągów. Przez kilka lat próbowaliśmy to uczynić naszą spółką wzorem większych miast 
w Polsce. Tam problem przyłączy wodociągowych załatwia spółka wodociągowa. Ponieważ 
finansowanie tego odbywa się wprost w taryfach wody, a przyzwolenie dla posiadania 
większej kwoty przez nasze wodociągi na inwestycje nie było, w związku z powyższym 
„dogoniliśmy własny ogon”. Z roku na rok narasta, i tutaj Pana dane mogą się jeszcze zmienić 
na niekorzyść, dlatego że narasta problem, że kilka tysięcy osób nie ma przyłącza 
wodociągowego bardzo często było historycznie ich samodzielnego wyboru. Natomiast 
sytuacja się zmienia, a gmina ma w tym zakresie zadanie własne, żeby to w jakiś sposób 
zadośćuczynić. Proponując Państwu budżet zaproponowałem w WPF na kolejne dwa lata 
2019, 2020 po 300.000,00 zł na rozbudowę sieci wodociągowej. Będąc realistą wie o tym, 
żeby zrobić sieć wodociągową najpierw trzeba uczynić projekt. Za te 300.000,00 zł w 2019r. 
chcielibyśmy zorganizować prace projektowe w kilku kluczowych miejscach, które w istotny 
sposób będą rozwiązywać dla poszczególnych grup mieszkańców. Wymienił dwie ulice, co 
nie oznacza, że nie widzimy innych potrzeb, mówimy o ul. Pawiej w dzielnicy Nowa Wieś 
i o ul. Paderewskiego i ul. Projektowanej w dzielnicy Mrzygłód. Dodatkowo zrobienie tych 
inwestycji będzie miało wpływ, a zwłaszcza ta na ul. Paderewskiego w zakresie tego, co 
radny artykułuje, żeby spinać nasze sieci wodociągowe w pętle, bo takie odnogi, gdzie na 
końcu jest jeden, czy dwa domy powodują, że ta woda jak się zastoi w rurach, to trzeba dość 
często przepłukiwać, wtedy mamy większe straty na sieci wodnokanalizacyjnej. Dla pełnego 
obrazu należałoby wskazać, że takiego zadanie nie było, a pojawiło się na skutek wniosku 
Burmistrza, który jest autorem budżetu, nad którym dyskutujemy, WPF. Budżet to jest próba 
spełnienia oczekiwań, różnych potrzeb grup mieszkańców. Brakowało mu w wypowiedzi 
radnego, żeby Pan również fachowo i w oparciu o fakty posłużył się tym, ile ludzi oczekuje 
dokończenia inwestycji na „Dotyku Jury”. Jest to niewspółmiernie więcej niż liczby, które 
radny podawał, zgodził się, że dla bardzo ważnej potrzeby jak posiadanie wody z wodociągu. 
W odczuciu Burmistrza nie ma potrzeby dokonywania zmiany w budżecie skoro kwota 
300.000,00 zł na przyszły rok na prace projektowe jest realna. Natomiast nigdy nie będzie 
przeciwwskazań na to, bo możemy się z tym zderzyć, że prace projektowe odpowiedzą, ile 
będą kosztować poszczególne odcinki sieci wodnokanalizacyjnej. Pan tego nie wie, on tego 
nie wie, nawet nie wie tego prezes ZWiK, bo wróżyć z fusów nie będziemy, natomiast 
odnosząc się do tego uważa, że szanując oczekiwania mieszkańców „Dotyk Jury” należy 
dokończyć. Pan radny jest bardzo odważny, bo Pan chce jakby posadzić potrzebę, która 
w hierarchii potrzeb jest potrzebą podstawową kosztem rezygnacji z rozpoczętych inwestycji. 
Tylko w jakiej sytuacji stawia gminę Myszków i Jego osobę wniosek radnego? Pan proponuje 
zerwać umowę z projektantem, który został wybrany w wyniku przetargu, ma podpisana 
umowę i zapłacimy mu ponad 200.000,00 zł za to, żeby dokończył prace projektowe w 
oparciu o koncepcję, która została wybrana przez urbanistów jako taka, której oczekiwali 
mieszkańcy. Dodał, że nie może się zgodzić na coś takiego, tej umowy nie zerwie. Może się 
okazać, że jeżeli radny widzi potrzebę, bo on nie widzi podstaw do wydania większych 
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pieniędzy w 2019r. na sieć wodnokanalizacyjną niż zaproponował. Dlaczego nie proponuje 
wyższych kwot, bo ich jeszcze nie zna, to po pierwsze, po drugie w odpowiedzialności za 
budżet, budżet by tego nie wytrzymał, gdybyśmy na te wodociągi wpisalibyśmy już dzisiaj 
wyższą kwotę na 2020r. Pan proponuje wpisanie dzisiaj kwoty 2.000.000,00 zł w WPF. Pan 
sobie nie zdaje sprawy co się stanie z budżetem i za chwilę będziemy musieli mieć podobną 
opinię RIO i ten budżet tej opinii nie uzyska, jeżeli wpiszemy 2.000.000,00 zł na 2020r. na 
wodociągi. Proponujemy Państwu budżet w sposób świadomy, pokazując, żeby godzić różne 
potrzeby. Poprosił, żeby w zgłaszaniu uwag nie zaprzeczać zawartym już umowom 
i zobowiązaniom przez gminę Myszków. Tego nie wolno zrobić, bo to jest karalne.  
 
Radna p. Beata Jakubiec - Bartnik ad vocem do wypowiedzi radnego p. Tomasza Załęckiego, 
że mamy domów 5.488 podpiętych do kanalizacji. Kanalizacja to są ścieki, to jest chyba 
niemożliwe, żeby tylko 10% nie było podpiętych do sieci. Dodała, że co prawda nie zna 
piramidy finansowej Maslowa, ale dla ludzi nie jest tylko ważna fizjologia, ale ludzie chcą 
żyć, mają dzieci, chcą gdzieś iść z tymi dziećmi w Myszkowie. Nie możemy się uwsteczniać, 
tylko coś musimy w tym Myszkowie zrobić.  
 
Radny p. Tomasz Załęcki ad vocem wypowiedzi radnej p. Beaty Jakubiec – Bartnik, że 
domów jest 5.488, ale podpiętych do wodociągów ponad cztery tysiące.  
 
Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że radny mówił o kanalizacji. 
 
Radny p. Tomasz Załęcki poprawił, że chodziło mu o wodociągi. Jeżeli chodzi o sprawę 
budżetową i przesunięcie środków, Pan Burmistrz miał piętnaście minut, żeby odpowiedzieć 
na pytanie, natomiast On miał cztery minuty.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprawił radnego, że miał 6 minut, a 
Burmistrz zgodnie z regulaminem ma nieograniczony czas wypowiedzi. Radni 16 listopada 
otrzymali regulamin pracy Rady Miasta.  
 
Radny p. Tomasz Załęcki powiedział, że nie zna miasta, które bierze kredyt na inwestycje 
typu basen. Radni sobie nie zdają sprawy z tego, że tam są dwa kąpieliska, tam pływać nie 
można. Jedno kąpielisko jest o głębokości 10 cm – 20 cm, a drugie kąpielisko jest 
o głębokości 50 cm do około 1 metra. Nie ma żadnej koncepcji jeśli chodzi o budowę tego 
kąpieliska, to jest druga sprawa. Wracając do tematu inwestycji, inwestycje, które chce 
przeznaczyć na budowę wodociągów oraz pozostałe inwestycje na budowę kanalizacji byłyby 
zaciągnięte nie z kredytu bankowego, ale pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej. Mało kto zdaje sobie z tego sprawę, że jeśli pożyczymy te 
pieniądze z WFOŚiGW zostanie nam umorzone 45%. To są fakty. Łatwo wziąć kredyt 
i zadłużyć miasto na basen, czego nikt nie robi, może pokazać, że NIK robi kontrole i potem 
są problemy, ponieważ są to inwestycje, które są negatywnie rozpatrywane. Natomiast 
możemy skorzystać z dofinansowania unijnego, gdzie na całą kwotę, tutaj jeszcze jedna radna 
ma wniosek, jeżeli chodzi o kanalizację na kwotę 4.000.000,00 zł, razem jest to 6.000.000,00 
zł, jeżeli te 6.000.000,00 zł przekażemy na wodociągi i na kanalizację, to 3.000.000,00 zł z 
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tego nie będziemy musieli spłacać, będzie nam umorzone, to są konkrety, to jest 
dofinansowanie unijne. Rozmawiał z WFOŚiGW, czekają, wystarczy tylko złożyć wniosek. 
Gdybyśmy przenieśli tę inwestycję na rozbudowę wodociągów i kanalizacji, to w tym 
momencie 3.000.000,00 zł zostaje do budżetu miasta, to jest jedna sprawa. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk podziękował radnemu i poprosił, aby Biuro 
Obsługi Rady na następną sesję przygotowało ekran, będzie wygodnie każdemu obserwować.  
 
Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak ad vocem do wypowiedzi radnego, że budżet jest zbyt 
poważnym dokumentem, żebyśmy szafowali liczbami tak jak jest nam wygodnie w dyskusji. 
Odesłał radnego do SIWIZ, która określa, jakie parametry dla dokończenia obiektu „Dotyk 
Jury” zostały zawarte. Poprosił, żeby radny nie wprowadzał mieszkańców Myszkowa w błąd, 
nie podawać głębokości, które wyssał pan z palca. Potwierdził jedną rzecz, tam gdzie jest to 
możliwe korzystamy ze źródeł zewnętrznych. „Dotyk Jury” został rozpoczęty jako 
kompleksowa inicjatywa i na dwóch etapach, z jednego źródła uzyskał 85% dofinansowanie, 
a z drugiego 50%. Jeżeli pojawią się programy to oczywiście będziemy po nie sięgać. 
Zdajemy sobie sprawę jednak z ryzyka, że takiego programu może nie być, dlatego podajemy 
Państwu źródła finansowania takie jakie na moment sporządzania budżetu wydają się realne. 
Nie tak dawno, bo rok temu byliśmy ganieni przez jednego z radnych, że zbyt optymistycznie 
podchodzimy do środków pomocowych, więc jeżeli dzisiaj mamy mniejszą pewność co do 
uzyskania środków pomocowych przedstawiamy Państwu dokument realny. Poprosił, żeby 
trzymać się faktów, a nie wymyślać projektu, którego gmina nie zamówiła. Zaapelował, żeby 
radni przeczytali co jest w umowie i co pisze na BIP.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk odczytał § 19 ust. 1 Regulaminu Rady 
Miasta w Myszkowie, który mówi, że:„ czas wystąpienia radnego nad poszczególnym 
punktem porządku nie może wynosić więcej niż pięć minut. ust. 2 Ograniczenia, o których 
mowa w ust. 1 nie stosuje się do a) gości zaproszonych do udziału w sesji, b) Burmistrza lub 
wyznaczonych przez niego pracowników Urzędu Miasta. ust. 3 W dyskusji nad jednym 
punktem można zabrać głos najwyżej dwa razy, drugie wystąpienie nie może przekraczać 
trzech minut. ust. 4 Przewodniczący Rady nie dopuszcza do przekraczania przez radnych 
czasy wystąpienia, sygnalizując mówcy upływ czasu, a następnie może odebrać mu głos”. 
Odczytał § 20 ww.  regulaminu „Przewodniczący Rady zamyka dyskusję po wyczerpaniu 
listy mówców lub przyjęciu przez Radę odpowiedniego wniosku formalnego”. Zwrócił się do 
radnych, że mamy bardzo długą listę mówców, dlatego powiedział, że pełni rolę policjanta 
sesyjnego.    
 
Radna p. Beata Pochodnia ad vocem do wypowiedzi radnego p. Tomasza Załęckiego, żeby 
podchodził z większym szacunkiem do radnych, bo bardzo często posługuje się słowami „ nie 
wszyscy radni wiedzą” albo „większość radnych nie wie”, więcej wiary w to, co radni wiedzą 
i to co doczytali albo czegoś się dowiedzieli. Przechodząc do meritum, przy pracach nad 
budżetem miasta powinniśmy się kierować jego zrównoważonym rozwojem. Zaakcentowała 
to ostatnie słowo „rozwój”, zaspokajanie tak jak Pan powiedział potrzeb priorytetowych 
mieszkańców, do których z całą pewnością należy wodociąg. Dostarczanie wody jest sprawą 
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bardzo ważną i bardzo istotną, natomiast w różnych obszarach miasta nasi mieszkańcy mają 
różne potrzeby. Jedną z takich potrzeb jest szeroko rozumiana kultura. Taki obiekt, jaki 
powstał na „Dotyku Jury”, nie wiem ile gmin może się takim obiektem poszczycić, nasza 
gmina na pewno. Jest to obiekt oblegany przez naszych mieszkańców, jest to obiekt, z którego 
mieszkańcy od kilku lat się cieszą, korzystają i byłoby fatalnym zaprzepaścić możliwość 
ukończenia tego obiektu, bo rozmawiamy tutaj o ukończeniu tego obiektu, a nie odkładaniu 
czegoś na kolejne lata zostawiając w tym kształcie, jakie jest w tej chwili, bo my tak 
naprawdę przy zaangażowaniu tak dużych środków jesteśmy na finiszu. Zwróciła się do 
radnych z prośbą, żeby przy składaniu wniosków zastanowić się, że pomimo tych potrzeb 
priorytetowych są też inne potrzeby, które również jako radni powinniśmy wziąć pod uwagę, 
jako radni powinniśmy się przyczynić do ich zaspokajania. Zwróciła uwagę na to już na 
jednej z Komisji, powtórzyła, że mogliśmy się już zorientować przy budżecie obywatelskim, 
że te projekty, bo wydawałoby się, że jeżeli mieszkańcy będą sami dysponować środkami 
w swojej dzielnicy to one pójdą na drogę, chodnik, bo to są sprawy podstawowe, 
priorytetowe. Nic bardziej mylnego, część z tych środków właśnie służyła do zaspokojenia 
tych innych potrzeb: do budowy placu zabaw, do budowy boisk, bo to też są bardzo istotne 
sprawy dla naszych mieszkańców.  
 
Radny p. Tomasz Szlenk złożył wniosek o przeniesienie kwoty 400.000,00 zł z Rewitalizacji 
terenu rekreacyjnego Pohulanka na budowę parkingu przy Szkole nr 5 z dojazdem od 
ul. Wyszyńskiego i od ul. Sikorskiego. Chodzi o budowę parkingu na boisku, które jest 
betonowe. Jest to jedna z największych szkół w Myszkowie, gdzie ciężko zaparkować. 
Rozwiązanie budowy tego parkingu, który tam już trwa dwa, trzy lata nie wystarczy. 
Zaproponował, żeby w 2019r. było 20.000,00 zł na projekt i w 2020r. 380.000,00zł na 
wykonanie.   
 
Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak ad vocem do wypowiedzi radnego, że jeżeli chodzi 
o teren wyasfaltowany przy szkole, kwestia jest procedowana i nie ma potrzeby dokonywać 
zmian w budżecie, dlatego że w tej chwili Pani dyrektor SP nr 5 prowadzi rozmowę ze Strażą 
Pożarną i dopiero jak będzie przyzwolenie Straży Pożarnej, bo musimy zachować drogę 
przeciwpożarową, będziemy podejmować takie działanie. Czy będzie nam potrzebne 
400.000,00 zł, czy więcej, czy mniej powie jak będzie znał liczby i fakty. Dzisiaj nie ma 
takiej potrzeby, żeby wprowadzać takie zadanie, oczywiście Pan radny ma do tego prawo, 
natomiast nie ma takiej potrzeby, dlatego że byłoby to podejmowanie się zobowiązania bez 
wiedzy. Chyba powinniśmy się do tej wiedzy przybliżyć. Jeżeli uda się uzgodnić zachowanie 
drogi przeciwpożarowej do szkoły, jest to coraz mocniej obostrzone przez Straże niestety, 
wówczas będziemy szli w takim kierunku, żeby część tego terenu wyłączyć z zarządu 
trwałego. Wyłączymy to z odpowiedzialności pani dyrektor, bo włączenie terenu, na którym 
mogą przebywać dzieci, mogą się bawić, zresztą mamy taki dualizm, NIK nie pozwala 
wpuszczać dzieci na place szkolne, a infrastruktura ze środków unijnych rozbudowana jest 
przy szkołach i Unia mówi, że ma być to cały czas otwarte i dostępne dla wszystkich. Mamy 
pewną niezgodność w podejściu, dla tych samych funkcji przy placówkach oświatowych 
w Polsce. Chcemy to załatwić formalnie, czyli zdjąć odium jakiegoś obowiązku ze strony 
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Pani dyrektor i wtedy odgrodzić tą część, która stałaby się parkingiem. Pomysł nie jest nowy, 
pomysł jest realizowany. Pan Burmistrz odesłał radnego do Pani dyrektor SP nr5.  
 
Radna p. Halina Skorek – Kawka powiedziała, że zawsze poważnie traktowała składane przez 
siebie ślubowanie radnego, kierując się zasadą zrównoważonego rozwoju wszystkich dzielnic 
w naszym mieście. Zgłaszała wnioski inwestycyjne w coraz bardziej zaniedbanym okręgu, 
z którego jest radną. Pomimo tego członkowie mojego Klubu jak i p. Burmistrz odrzucili 
moje wnioski do przyszłorocznego budżetu. Wobec powyższego z dniem dzisiejszym złożyła 
rezygnację z członkostwa w Klubie Radnych Platformy Obywatelskiej, Przyszłości i Forum 
Mieszkańców. Od dzisiaj będę radną niezależną i w swoich głosowaniach będę się kierować 
wyłącznie własnym sumieniem i wiernością złożonemu ślubowaniu. Przechodząc do meritum 
w ubiegłej kadencji najwięcej środków z budżetu zostało przeznaczonych na inwestycje 
w dzielnicy Mrzygłód, kilkanaście milionów złotych oraz dzielnicy Światowit, wiele 
milionów złotych. W Światowicie najpokaźniejsze środki zostały przeznaczone na 
wybudowanie terenu rekreacyjnego Pohulanka, a była to niebagatelna kwota, aż 5.846.517 zł. 
W dalszym ciągu na teren rekreacyjny Pohulanka przeznacza się w WPF środki powyżej 
10.000.000 zł, łącznie na teren rekreacyjny Pohulanka ponad 16.000.000 zł. Straszna kwota. 
Natomiast centrum naszego miasta jest bardzo zaniedbane, a w minionej kadencji 
przeznaczono tutaj środki finansowe, najmniej środków finansowych, mniej niż na dzielnice 
peryferyjne. Poprosiła, aby w tej kadencji sytuacja została odwrócona i największe środki 
zostały przeznaczone na centrum Myszkowa. Wracając do basenu, ile już teraz kosztuje 
Miasto ten teren rekreacyjny? Ile kosztuje koszenie trawy, zgrabianie liści, opróżnianie 
koszów, wywóz śmieci, paliwo, wynagrodzenie dla obsługi? Ile to nas rocznie kosztuje? 
Chciałabym to usłyszeć. Myślę, że około kilkuset tysięcy rocznie. Jeszcze pakujemy się 
w następne koszty, w następnych kilka milionów, będzie kosztować utrzymanie 
proponowanego basenu. Woda, która miała być w basenie będzie zanieczyszczona, 
w kierunku Światowitu płyną szamba z Włodowskiej Góry przez Bory oraz z Jaworznika 
przez Helenówkę, woda w basenie prawdopodobnie nie będzie dopuszczona do kąpieli. 
Poprosiła, żeby najpierw zrobić analizę wody, dopiero brać się za inwestycję. Albo wodę 
trzeba będzie chlorować, czy ktoś policzył koszty, ile będzie kosztował ten basen? Wydać 
jednorazowo tyle pieniędzy to nie sztuka i zakopać się na następne lata. Niewyobrażalnie 
drogie będzie utrzymanie tego basenu, pompowanie wody ze studni do basenu może wynieść 
rocznie około 3-4 mln zł. Póki nie jest za późno należy zdjąć tą inwestycję z WPF oraz 
z przyszłorocznego budżetu. Miasto w tej chwili nie stać na tak kolosalne wydatki. Najpierw 
trzeba zabezpieczyć podstawowe warunki życia dla ludzi tj. oświetlenie ulic, wodę 
i kanalizację. Jeżeli to zapewnimy możemy bawić się w rekreację. Wykonanie kanalizacji 
sanitarnej w osiedlu Wieszczów jest niezbędne tym bardziej, że jest to skupisko domów 
o zwartej zabudowie ponad 500 budynków, 500 gospodarstw. Wpływy z opłat mieszkańców 
za kanalizacje sięgną rocznie kilkaset tysięcy złotych. Za środki te ZWiK będzie mógł 
realizować niejeden brakujący wodociąg w mieście. Poza tym kolektor w tej części miasta 
stoi bezczynnie i czeka na podłączenie dzielnicy Wieszczów, dla której został zbudowany. 
Inwestycja na Światowicie ma być realizowana za pożyczkę, natomiast na kanalizację miasto 
może pozyskać dofinansowanie nawet do 85%. W związku z tym poprosiła o poparcie 
swojego wniosku i przesunięcie środków z zadania Rewitalizacja terenu rekreacyjnego 
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Pohulanka na zadanie inwestycyjne Opracowanie dokumentacji projektowej oraz wykonanie 
kanalizacji sanitarnej przynajmniej w części w Osiedlu Wieszczów od ul. Kościuszki. 
Poprosiła o przesunięcie 4.000.000,00 zł z Pohulanki, 400.000,00 zł na 2019r., 1.600.000,00 
zł na 2020r., 2.000.000,00 zł na 2021r.    
  
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk przypomniał radnej, że rezygnację 
z członkostwa w Klubie składa się na ręce Przewodniczącego Klubu, nie na Jego i Rady.  
 
Radna p. Halina Skorek – Kawka podeszła do przewodniczącej Klubu radnej p. Beaty 
Pochodni i wręczyła pisemną rezygnację z członkostwa w Klubie.  
 
Burmistrz Miasta Myszkowa p. Włodzimierz Żak powiedział, że aby uprzedzić dalsze 
wnioski i jakieś szaleństwo, milionami rzucamy w prawo i lewo pokaże trzy slajdy, w jakich 
realiach się odnajdujemy, żebyście radni zrozumieli rolę gminy i zawartych już wcześniej 
zobowiązań. Nie można w tak ważny sposób rezygnować ze wcześniej cofniętych 
zobowiązań. Przyznał, że zadziwia go taka łatwość rzucania faktami. Na sali mamy dwóch 
inżynierów, musieli się chyba trzymać krzesła, żeby nie spaść. Zwrócił się do radnej p. Haliny 
Skorek-Kawki mówiąc, że nazywa swoją dzielnicę, jeżeli można tak używać „swoją 
dzielnica”, to jest całe miasto, Państwo ślubowaliście całemu miastu, a nie jednej dzielnicy, że 
poszło 5.000.000,00 zł na jakąś tam dzielnicę, liczby są rzucane oczywiście w sposób łatwy, 
dużo większa inwestycja, bo III etap Poprawy gospodarki wodno - ściekowej właśnie 
w dzielnicy, o której Pani mówi, odbywała się w poprzedniej kadencji za kwotę ponad 
6.000.000,00 zł. Trzymajmy się faktów. Skąd u Pani pojawiły się liczby, że woda, utrzymanie 
jej jakości będzie na poziomie trzech, czy czterech milionów rocznie to już jest 
nieodgadnione, zapomina Pani też, że jeżeli robiliśmy plac zabaw przy ul. Słowackiego, który 
kosztował 500.000,00 zł, którego utrzymanie kosztuje nie mniej niż „Dotyku Jury”, to jakoś 
nie adresuje Pani pod tym kierunkiem oszczędności i konieczności zaciskania pasa. Może 
najpierw zapytajmy o wiedzę, zanim będziemy szafować, skąd te środki unijne znajdziemy.  
Na gospodarkę wodno – ściekową obowiązujący jest parametr przyłączenia 120 przyłączy na 
kilometr sieci. Czasami Państwo, mieszkańcy nas pytają. Kiedy robiliśmy projekt przy 
MOSiR ul. Miedziana, to w pewnym momencie mieszkańcy pytali, dlaczego ta ulica się 
w pewnym momencie tak szybko zakończyła. Dlatego, że gdybyśmy wydłużyli odcinek sieci, 
to moglibyśmy nie spełniać parametru, który daje nam legitymację do takiego 
dofinansowania. W chwili obecnej, jeżeli mówimy o programach, oczywiście one za chwilę 
mogą się pojawić, ale ze znanej nam linii adresowania środków pomocowych przez Unię 
Europejska i instytucje, które te środki dysponowanie w kraju stosują, tak naprawdę 
Myszków ma coraz mniejsze szanse. Powiedział to z bólem serca dla pozyskania 
dofinansowania na sieci wodno - kanalizacyjne z uwagi na rozproszony charakter naszego 
miasta. Podał prosty przykład inwestycji, która figuruje w budżecie miasta Jana Pawła 
funkcjonuje już od dłuższego czasu, gdzie gmina reguluje stan prawny, a proponując 
inwestycje, Państwo się w ogóle nie pochylacie. Regulując stan prawny, wiemy jak są duże 
problemy, żeby spełnić parametr dla tak gęstej zabudowy jak wzdłuż ulicy Jana Pawła, żeby 
spełnić parametry jakie Unia Europejska nam oferuje. Pojawiły się inwestycje Regionalnych 
Inwestycji Terytorialnych, które w wytycznych dają możliwość pozyskania środków 
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finansowych na kanalizację, czy na sieć wodociągową, ale są określone zlewnią, czy ilością 
ludzi korzystających z danej sieci i rozrysowane parametrem RML Myszków ma aglomeracje 
na poziomie 16.000 RML, natomiast dofinansowanie jest dla gmin małych powyżej 2.000 
RML, dla gmin na poziomie 10.000 RML takie dofinansowanie nie jest możliwe do 
uzyskania. Jako miasto jesteśmy w trudnej sytuacji, bo żeby aplikować o środki na wod-kan 
musimy konkurować z miastami typu Gliwice, Mikołów, gdzie tam podpięcie kilku bloków 
automatem spełnia wskaźnik. Nawet nie trzeba się zastanawiać, czy się ludzie przyłączą. Mój 
poprzednik rozpisał projekt dla dzielnicy Ciszówka, kontynuując co zostało podłączone 
kanalizacja dla mieszkańców i ciągle drżymy, i ciągle mamy kontrole, żeby nie zwracać 
pieniędzy unijnych, bo może brakować ludzi, którzy są zapisani we wskaźnikach takiego 
wniosku. Poprosił radnych, żeby nie szafowali z taką łatwością pozyskania środków 
procentami, jeżeli nie mają na ten temat wiedzy.       
 
Radny p. Adam Zaczkowski zaczął od kwestii technicznej, bo tutaj trochę bałagan się wkrada. 
Zwrócił się do Przewodniczącego Rady, który tak jak powiedział udziela radnym głosu 
według kolejności zgłoszeń, dobrze byłoby to wyartykułować ustnie, nie czekać, bo nie 
wiemy.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że Pan radny prawidłowo 
zareagował, od razu wstał jak udzielił mu głosu.  
 
Radny p. Adam Zaczkowski powiedział, że wyczytał to z oczu Przewodniczącego, a wolałby 
to usłyszeć. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że radny wyczytał to ze 
swojego tabletu.  
 
Radny p. Adam Zaczkowski powiedział, że tak, przy czym to jest niewystarczające, jak 
obserwuje salę. To jest jego wniosek formalny, żeby Przewodniczący Rady o tym mówił. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapewnił, że zostanie to dopracowane, 
brakuje nam telebimu.           
 
Radny p. Adam Zaczkowski zgłosił w imieniu Klubu kolejny wniosek, poprawkę do projektu 
WPF dotyczącą Rewitalizacji terenu rekreacyjnego Pohulanka w Myszkowie w kwocie 
łącznej 500.000,00 zł z podziałem na lata 40.000,00 zł w 2019r., 460.000,00 w 2020r. 
z przeznaczeniem na nowe zadanie inwestycyjne Budowę boiska wielofunkcyjnego przy 
Szkole Podstawowej nr 3 z przesunięciem tych kwot, które wcześniej zaproponował zdjąć 
z zadania Rewitalizacja terenu rekreacyjnego Pohulanka. Zgodnie z tym, co mówili 
przedmówcy, z tymi wypowiedziami się zgadza, szczególnie w zakresie takim, że inwestycję 
o charakterze rewitalizacyjnym powinniśmy realizować z wykorzystaniem finansowania 
zewnętrznego, o ile tak jak pan Burmistrz powiedział kwestia aglomeracyjne w kanalizacji są 
na tyle skomplikowane, że możemy tego dofinansowania nie uzyskać łatwo, w związku 
z czym lepiej zabezpieczyć te środki i realizować sukcesywnie zadania kanalizacyjne 
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zabezpieczając je nawet w kredycie, a zadanie rewitalizacyjne, na które środki cały czas 
środki są dostępne, wielokrotnie o tym mówił, że z części tych środków dostępnych nie 
skorzystaliśmy, nie został złożony wniosek o dofinansowanie, a przy dobrym jego 
poukładaniu i wpisaniu inwestycji do Lokalnego Programu Rewitalizacji można byłoby 
uzyskać nawet 55% wartości kosztorysowej zadania i z tych środków zrealizować. Nie 
jesteśmy przeciwni realizacji tej inwestycji, ale jesteśmy zwolennikami, żeby tak duża 
inwestycja o charakterze sportowo – rekreacyjnym były realizowane przede wszystkim 
z dofinansowania. Nikt nie mówi o tym, że należałoby rozwiązać umowę na przygotowanie 
projektu. Projekt ten można przygotować i projekt ten mógłby czekać na dofinansowanie, na 
źródła dofinansowania, złożenie wniosku z wykorzystaniem projektu i kosztorysu, który 
w ramach umowy zostanie wykonany, i poczekać na dofinansowanie, wtedy moglibyśmy ze 
spokojnym sumieniem zakończyć realizacje inwestycji. Co do samego projektu ubolewa nad 
tym, bo wielokrotnie Klub wnioskował o to, żeby typu inwestycje były szeroko 
konsultowane, przynajmniej z Komisją Rozwoju Miasta, Małych i Średnich Przedsiębiorstw, 
tymczasem ten projekt, założenia, które zostały ogłoszone w BIP nie były poddane takim 
konsultacjom, nie były też poddane konsultacji z Komisją Rewitalizacji Miasta, która została 
powołana w celu takim, żeby wszelkie przedsięwzięcia rewitalizacyjne były uzgadniane z tą 
Komisją. Niektórzy członkowie Komisji mieli inne pomysły na zagospodarowanie tego 
terenu, nie zostały one wysłuchane. Przy okazji argumentacji p. Burmistrza zwrócił uwagę na 
zaprzepaszczone szanse bardzo ważnych inwestycji na terenie naszego miasta i zdejmowanie 
inwestycji już wcześniej przygotowanych, przede wszystkim mieszkania socjalne 
i komunalne z wykorzystaniem Internatu na Będuszu i pieniądze, które zostały tam utopione 
i nie widać szansy na to, żeby ta inwestycja mogła być realizowana.         
 
Burmistrz Miasta Myszkowa p. Włodzimierz Żak zwrócił się do radnych, że wygląda na to, 
że nie chcą „Dotyku Jury”, nie chcą szanować umów, które zostały zawarte. Nam dodatkowo, 
jeżeli mówimy o wnioskach rewitalizacyjnych, to nie wiem, czy nie odwrotnie, nie 
powinniśmy się starać o wniosek na rewitalizację na zgłoszone przez Pana radnego boisko, 
dlatego że teren ten leży w obszarze rewitalizacji, a „Dotyk Jury” nie. Komisji 
Rewitalizacyjnej nie był zgłaszany pomysł dotyczący „Dotyku Jury”, bo nie leżało to 
w kompetencji tego gremium. Burmistrz puścił radnym trzy slajdy, żeby zobaczyli w jakich 
realiach, może zanim Państwo zgłaszacie uwagi, oczywiście macie do tego prawo, ale 
możemy wywrócić wszystko do góry nogami i zdestabilizować nasze, to są zawarte umowy. 
Przyznał, że jest ciekaw, bo widzi wśród rozmówców radną p. Skotniczną, która przez 
ostatnią kadencję zabiegała o ul. Klonową, Sadową. To są zawarte umowy, czyli łącznie 
z dzisiejszą uchwałą, którą będę proponować, bo tutaj są pozycje w tzw. niewygasach 
będziemy chcieli kontynuować to, co zostało zawarte przez gminę Myszków 
z odpowiedzialnością i z ryzykiem, że kontrahenci po drugiej stronie podpisujący tą umowę 
wystąpią z roszczeniami. Mają do tego pełne prawo, chyba nie na to Państwo chcecie narazić. 
Macie Państwo konkretne kwoty, które będą do wydania w najbliższym czasie w związku 
z podpisaną umową, niektóre w ciągu 2019r. tylko, niektóre w 2020r. Państwo za chwilę 
chcecie powiedzieć, że mamy mówić ludziom mieszkającym przy tych poszczególnych 
ulicach, gdzie są długo wyczekiwane inwestycje, dlatego że w jakiejś dzielnicy wydaliśmy 
więcej, niż w drugiej dzielnicy. To są zawarte umowy, wynik ciężkiej pracy niektórych 
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z radnych poprzedniej kadencji. Nie wymyślamy sobie harmonogramów, te harmonogramy 
poddawane są weryfikacji rynkowej, choćby przez to, że ktoś nie składa oferty albo 
próbujemy znaleźć tańsze oferty. Przykład ul. Klonowej, Sadowej, pierwszy przetarg dwie 
oferty, obie wyższe o 2.000.000,00 zł niż kosztorys, drugi przetarg cztery oferty wyższe 
o 1.300.000,00 zł, czyli już coś zmieniliśmy, ale stajemy przed dylematem. Następny slajd to, 
że wydaliśmy pieniądze i konsekwencją wydanych pieniędzy będzie (…). Dodał, że nie 
rozumie myślenia radnych, że chcą złożyć kolejny wniosek np. o kolejną kanalizację 
w dzielnicy zamiast najpierw zrealizować inwestycję, której projekt już jest na ukończeniu 
i ma uzyskać pozwolenie na budowę i coś, choćby mieszkańcy na ul. Ceramicznej na odcinku 
od Jana Pawła II do Słowackiego na to czekają. Czy mamy zaprzeczyć tym, co przez ostatnie 
cztery, czy osiem lat mówiliśmy do naszych mieszkańców? Czy tego Państwo oczekujecie? 
Klonowa, Sadowa, stoimy przed ogromnym dylematem, bo mamy ogromną obawę, że może 
już taniej nie być. Cztery oferty firm, których nie podejrzewamy o zmowę przetargową 
stabilizują cenę w okolicach 6.000.000,00 zł za ten projekt. Tutaj radni nie mają na to 
wpływu, to jest Jego kompetencja, jeżeli zdecyduje, co pewnie ucieszy Panią radną z uwagi 
na Jej wieloletnie zabiegi i starania, jeżeli podejmiemy i zakończymy przetarg wyborem 
wykonawcy, to będzie proponował przesunięcie kwoty 1.500.000,00 zł na ten cel, brutalnie 
powie co wykreślić z budżetu. Zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są gotowi na takie 
decyzje, żeby coś za coś wybrać, a nie zwiększać zadłużenia miasta? Macie Państwo 
wypisane np. pozycja 4, nie wiem jaką decyzje podejmie Wojewoda, ale jeżeli Wojewoda 
potwierdzi listę rankingową to grzechem zaniedbania byłoby nie robić Szpitalnej, a za chwilę 
ktoś powie, po co ścieżka rowerowa, róbmy coś innego. Macie do tego Państwo pełne prawo, 
ale patrzcie na całość naszych prac, na kontynuacje, bo ktoś powie, po co składaliśmy ten 
wniosek. Jak rozmawiać ze służbami Wojewody, jeżeli Państwo zadecydujecie, żeby nie 
robić Szpitalnej, bo co z tego że 50% jest dofinansowania, jak to jest mniej istotne, bo to nie 
jest dostarczanie wody, bo to nie jest odbiór ścieków. Modernizacja oświetlenia, w tej chwili 
składamy wniosek, przeczytałem w sprawozdaniu, że jest też możliwość uzyskania 
dofinansowania. Jeśli chodzi o oświetlenie, nie postawimy tej lampy gdzie popadnie, bo RIO 
zaostrzyła kurs w stosunku do władztwa prawnego. Wymaga się od gmin, że lampy można 
postawić tylko na terenie, do którego gmina ma tytuł prawny, jeżeli nie, nie można nam 
wydawać. Czy wytłumaczycie to mieszkańcom, pomożecie to wytłumaczyć mieszkańcom, 
dlaczego przy poszczególnych ulicach nie powstaną lampy, bo takie, a nie inne jest 
interpretowanie ustawy o finansach publicznych. Co mamy zrobić z osiedlem Krasickiego, ul. 
Rolniczą, ul. Zamenhoffa, zaprzestać kilkuletnim pracom, dlatego że są nowe pomysły? Tego 
Państwo oczekujecie? Szanowni Państwo, Wasza decyzja, Wy za chwilę podejmiecie decyzje, 
która z poprawek zgłoszonych przez Was przejdzie, a która nie. My tą decyzję będziemy 
zobowiązani wykonać, ale nie za wszelką cenę i nie za ryzyko zdestabilizowania finansów 
publicznych, więc jeżeli np. ceniąc dotychczasowe wydatki, ogromne wykupy terenów na 
Klonową, Sadową, zwłaszcza ul. Sadowa jest wąską ulicą, to mamy tego przetargu nie 
rozstrzygnąć? A jeżeli mamy rozstrzygnąć, to może w drugą stronę zaproponujcie Państwo, 
żeby zrobić Klonową, nie róbmy tego, czy tego. Ale Państwo, żeby nie robić „Dotyku Jury” 
proponujecie nowe zadania. Skończmy coś, co zaczęliśmy, a niekoniecznie nowe rzeczy. Na 
tym ostatnim slajdzie tylko pierwszą pozycję Państwo macie ujętą w budżecie, 
zabezpieczyliśmy w tym budżecie o 4.500.000,00 zł więcej niż w analogicznym okresie, czyli 
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w roku poprzednim na oświatę, bo takie są reguły gry, nie mamy wyjścia. Nie wiemy jak 
bardzo uderzy w Nas oświetlenie, bo się straszy. Gmina Żarki np. dostała podwyżkę 40% 
i teraz nie wiem, czy słowa Pana premiera, że podwyżek prądu nie będzie, będą adekwatne 
lub nie, być może ten punkt wykreślimy, może tak będzie. A co jeśli podwyżki prądu będą? 
Musimy i chcemy uporządkować kwestię wynagrodzeń dla personelu pomocniczego, to 
dotyczy oświaty i środków na ten cel nie mamy. Chciałby patrząc na to co jest realne 
w budżecie zaproponować, żeby wreszcie uporządkować uposażenia ludzi, którzy pracują 
w szkołach jako woźni, na stołówkach, czy też pełnią inne funkcje pomocnicze. Ostatni punkt 
nieodgadniony, Klonowa, Sadowa pokazała, pierwszy przetarg był być może pod wybory, bo 
liczono, że wybierzemy pod presją określonych zdarzeń. Drugi przetarg pokazuje 
prawdopodobnie, że rynek wycenia tą inwestycję na 6.000.000,00 zł. Jeżeli podejmie decyzje 
na tak, to siłą rzeczy na coś braknie i Państwo będziecie proponować albo nie wyrażać zgody 
na propozycję, którą złoży. Jeżeli Państwo tak widzicie Naszą współpracę, że mamy wrzucać 
nowe zadania, nie szanując dotychczasowych, to do decyzji radnych nie będzie miał innego 
wyjścia, tylko się skłoni, ale na pewno nie będzie uważał, że to jest dobre ze strony radnych. 
To jest kwestia odpowiedzialności wspólnej za miasto. Zaapelował do radnych, żeby 
uszanować zawarte umowy.  
 
Radny p. Tomasz Załęcki ad vocem powiedział, że Jego Klub też nie jest za tym, żeby 
całkowicie zaprzestać inwestowania w „Dotyk Jury”, tylko jest to za wcześnie, są większe 
priorytety jeśli chodzi o inwestowanie. Po drugie Klub PiS nie jest przeciwny inwestycjom 
zaczętym, nikt nie powiedział, że trzeba przerwać nasze inwestycje, więc nie rozumie 
informacji p.Burmistrza.  
 
Radna p. Halina Skorek – Kawka powiedziała, że inwestycja „Basen na Światowicie” ma 
kosztować ponad 10.000.000,00 zł, a tu Pan pokazuje, że jest dofinansowanie na 
150.000,00zł. O co to chodzi? Po co ten WPF, po co głosowanie nad budżetem, kiedy Pan do 
przodu ma już zaklepane 10.000.000,00 zł i nie liczy Pan się z Radą. 150.000,00 zł tutaj się 
wyświetliło, a inwestycja ma kosztować ponad 10.000.000,00 zł. Nie wiem o co chodzi.  
 
Burmistrz Miasta Myszkowa p. Włodzimierz Żak wyjaśnił, że te cztery slajdy pokazują, co 
będziemy musieli płacić już z zawartych umów (slajd 1). Slajd 2 -zaangażowaliśmy środki, bo 
rozpoczęliśmy prace polegające na tym, że wykupowaliśmy już jakieś tereny, mamy wydane 
niemałe pieniądze na prace projektowe i nie możemy tego zaniedbać, bo projekt straci swoją 
żywotność z uwagi od momentu uzyskania pozwolenia na budowę. Wskazane kwoty są 
kwotami, które wiemy na dzień dzisiejszy, że wydamy. Nie wiem, ile wydamy na „Dotyk 
Jury”, może się tak okazać. Państwo będący w poprzedniej kadencji pamiętacie, że 
wielokrotnie środki zgromadzone na „Dotyku Jury” były źródłem finansowania wielu 
przesunięć i wielu inwestycji w innych dzielnicach miasta. Teraz kiedy mamy zawartą 
umowę, kiedy jest szansa, że będziemy mogli zrealizować i dokończyć tę inwestycję, Państwo 
chcecie przeciągnąć coś co spowoduje, że będziemy wydawać na to, żeby ten teren 
upilnować, utrzymać i co najmniej trzy razy rocznie czyścic pozostałości po starym basenie, 
bo niestety to będziemy musieli robić. My chcemy to doprowadzić do porządku, zamknąć 
temat i zająć się innymi tematami. Podajemy kwoty, których jesteśmy pewni na etap 
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zgłaszania. Tą kwotę, o którą radna pyta będzie za chwilę uwidoczniona w uchwale 
dotyczącej środków niewygasających. To są środki przeznaczone na zawartą umowę 
z projektantem, którą spodziewamy się dokończyć i zapłacić za nią. Dziwi mnie to, że radna 
wieloletniej kadencji mówi po co budżet, po co WPF. Reguły gry nam założyły instytucje 
i ustrój państwa i w tych regułach się musimy odnaleźć i spełniać te reguły.  
 
Radna p. Beata Pochodnia ad vocem do słów Pani radnej, że niezwykle to dziwne i rzadko 
spotykana forma, żeby składać wnioski do przewodniczącej Klubu na forum, tym niemniej 
jeżeli został złożony ten wniosek, to przyjmuję go. Dodała, że jest Jej niezmiernie przykro, że 
jakikolwiek radna, radna miasta traktuje inwestycje w naszym mieście, danym obszarze jako 
zarzut. My jako radni po wygraniu wyborów, po ślubowaniu stajemy się radnymi całego 
miasta, nie poszczególnej dzielnicy. Nie jesteśmy radną Mrzygłódki, radną Nowej Wsi, radną 
Centrum, tylko jesteśmy radną, czy radnym Rady Miasta w Myszkowie. Powinniśmy się 
cieszyć, ze któreś z obszarów naszego miasta się rozwija. Nie przypomina sobie, żeby 
którykolwiek radny z tych pochodzących, mieszkających w dzielnicy ościennej, nie Centrum 
kwestionował, czy był niezadowolony z jakiejkolwiek inwestycji, tej która jest realizowana 
w Centrum naszego miasta, jak i poza Centrum. Czy każdy z Nas zabiega, żeby powstała 
droga przy szkole nr 5? Nie wszyscy tutaj mieszkamy, ale wiemy jak ważna to jest 
inwestycja, głosowaliśmy również za utworzeniem placu zabaw na ul. Spółdzielczej, ponad 
600.000,00 zł i tak przy każdej inwestycji. Nie przypominam sobie takiej sytuacji, żeby 
traktować inwestycję w którejś części miasta jako zarzut.  
 
Radna p. Małgorzata Skinder powiedziała, że tak jak wcześniej koledzy zgłaszali, nie jest 
przeciwna rewitalizacji terenu rekreacyjnego Pohulanka. Korzystając z głosu złożyła wniosek 
o przeniesienie środków z przedsięwzięcia „Rewitalizacja terenu rekreacyjnego Pohulanka” 
na budowę drogi wraz z kanalizacją deszczową i dobudową oświetlenia w ul. Zielonej. 
Proponuję w 2019r. przeznaczyć kwotę 30.000,00 zł na projekt tej drogi, w 2020r. 240.000,00 
zł, w 2021r. na kwotę 220.000,00 zł, sumaryczna kwota 490.000,00 zł. W wykazie zadań 
remontowych widnieje kwota 150.000,00 zł, proszę, aby zwiększyć tą kwotę na remonty 
chodników o kwotę 100.000,00 zł. Radna zaproponowała, żeby tę kwotę uzyskać z rezerwy 
Burmistrza, chodzi o usunięcie remontu chodnika na ul. Wyszyńskiego, ponieważ on w części 
jest wykonany, a chodzi o dokończenie tego remontu.  
 
Radna p. Halina Skorek – Kawka ad vocem powiedziała, że w ubiegłej kadencji nie mogła się 
doprosić o żadną inwestycję w Jej dzielnicy. Wyłącznie grosiki, to są grosze w stosunku do 
wielomilionowego budżetu, drobna tylko kwota na plac zabaw i to była jeszcze inwestycja 
z poprzedniej kadencji. Radna przyznała, że całą kadencję nie mogła dosłownie doprosić się 
o nic, o żadną inwestycję. Co Pan Burmistrz sobie życzy to p. Burmistrz proponuje, ale chyba 
po coś ta  Rada jest i po coś Ci radni są, żeby o czymś zadecydowali. My chyba też wiemy 
bardzo dobrze, może lepiej wiemy od p. Burmistrza, co, dla której dzielnicy jest potrzebne. 
Radna przypomniała, że w  ubiegłej kadencji prosiła dwukrotnie o to, i również radna 
p. Jakubiec – Bartnik, trzykrotnie stawiany był wniosek, żeby p. Burmistrz był uprzejmy 
przedstawić, ile pieniędzy poszło na dany okręg wyborczy, kiedy było jeszcze dwadzieścia 
jeden okręgów wyborczych. Nie uzyskaliśmy odpowiedzi, wręcz odwrotnie. Otrzymałam 
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lakoniczną odpowiedź na piśmie, w jednym zdaniu, że pracownicy Urzędu nie mają czasu, 
żeby takie zestawienie zrobić. Ileż takie zestawienie będzie robił kompetentny pracownik, pół 
godziny, czy godzinę? A to dlaczego, dlatego że jedne dzielnice były uprzywilejowane np. 
Mrzygłód otrzymał trzynaście, czternaście milionów złotych, Centrum, gdzie Pan rady 
Zaczkowski był kilkaset złotych, dzielnica Pana otrzymała grosze, to jak to jest. Pompujemy 
w jedne dzielnice pieniądze, teraz ponownie pompujemy pieniądze, a inne dzielnice są znowu 
poszkodowane. Tak nie może być, musi być jakieś zrównoważenie tych inwestycji.  
 
Burmistrz Miasta Myszkowa p. Włodzimierz Żak odnosząc się do słów przedmówczyni 
powiedział, że wie, że zmieniły się przepisy i Państwo jako Rada Miasta macie większe 
uprawnienia, będę je szanował. Możecie znacznie więcej niż radni poprzedniej kadencji, 
macie większe uprawnienia. Jeżeli wykażecie zrozumienie, że sto dwadzieścia kilka osób 
pracujących w Urzędzie Miasta naprawdę ma co robić, to proszę uszanować, jeżeli prosicie 
o jakieś informacje, a Wy je już posiadacie, to proszę mnie zrozumieć, dlaczego radnym na 
zapytanie robienie zestawienia, które tak naprawdę w materiałach możecie zestawić sobie 
sami. Ochroniłem przed dodatkowymi zestawieniami moich pracowników, bo z drugiej 
strony Ci sami radni naciskali, kiedy będzie przetarg, kiedy szybciej przygotujemy 
informację. Przyznał, że musi jakieś elementy normalności w naszej pracy zachować. 
Odpowiadając radnej p. Skinder ul. Zielona przebiega w dwóch miejscach, gmina jest na 
takim etapie, że ma uregulowany pas wyjeżdżony, ale to nie jest regulacja pod to, żeby zlecić 
komuś projekt. Nie możemy zgłosić do budżetu inwestycji, która ma nie przygotowany stan 
prawny. Oczywiście możemy zgłosić projekt, na podstawie projektu będziemy określać 
i wtedy dopiero będziemy wiedzieć jakie kwoty. Poprosił radnych, żeby nie szafowali 
liczbami, tylko mieli świadomość, że to są pieniądze, które wpłacają nasi mieszkańcy. 
Wnioski te destabilizują realizacje tego co już jest zawarte, powiedział to z całą 
odpowiedzialnością. Zadeklarował, że co radni zrobią, On się dostosuje. Poinformuje 
mieszkańców, co radni zgłosili, z czego ma zrezygnować. Jeżeli narazi gminę na roszczenia 
wobec kogoś, kto z gminą zawarł umowę, poinformuje o tym opinię publiczną. Za chwile 
Państwo staniecie przed dylematem, jeżeli za chwilę zapytam, wybierać na tą Klonową, 
Sadową, czy nie wybierać? Jak powiecie, że tak, to rozpoczniemy dyskusję, skąd zabrać 
1.300.000,00 zł lub nieco więcej, bo nie wiemy jeszcze, czy nie wyskoczą jakieś inne prace, 
jak to bywa przy pracach projektowych drogowych, że one nie do końca rozpoznają teren, to 
co wtedy? Może kolejny Państwo wniosek zgłoście, niech ich będzie jeszcze trzydzieści, ale 
patrzcie na to, co chcecie osiągnąć. Korzystacie oczywiście ze swoich uprawnień. 
Przesuwanie środków na kolejną inwestycję jest nieodpowiedzialne wobec faktu rozpoczęcia 
innych inwestycji, których nie skończyliśmy i może się okazać, że za chwilę, żeby je 
dokończyć będziemy potrzebować przesunąć 150.000,00, 200.000,00 zł. Państwo swoimi 
propozycjami zamykacie drogę. Oby się nie okazało, że na liczbach po dzisiejszych 
propozycjach Państwa pokażę, że zamknęliście możliwość rozwoju Centrum Myszkowa.  
 
Radna p. Małgorzata Skinder wyjaśniła, że ten wniosek złożyła w konsultacji z mieszkańcami 
tej ulicy, którzy są zgodni, że tamta ulica i chcą tej ulicy, oni się kontaktują, również sami 
zabiegają o wykonanie tej ulicy. Dodała, że to nie jest Jej wymysł, tylko wie, że mieszkańcy 
dużo już zabiegów poczynili w tym kierunku i zgoda mieszkańców jest.  
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Burmistrz Miasta Myszkowa p. Włodzimierz Żak powiedział, że wszyscy jak tu siedzimy 
świadomie, nie z przymusu przybraliśmy pewną rolę, jeszcze przyrzekliśmy to naszym 
mieszkańcom. Nie oznacza to, że jeżeli jakąkolwiek potrzebę nasi mieszkańcy złożą, skąd 
inąd słuszną, że do Państwa należy rola, żeby wytłumaczyć, że wszystkiego naraz się nie da 
zrobić. Państwo w swoich gospodarstwach domowych łapiąc się niejednokrotnie za portfel, 
rezygnujecie z jednej rzeczy, żeby kupić drugą. Dokładnie o tym samym rozmawiamy, tylko 
o znacznie większych kwotach. Jeżeli za chwilę tą retoryką pójdziemy, którą Pani radna 
powiedziała, to za chwilę mamy 252 drogi, 151 km dróg, 60% dróg gruntowych jest 
niezrobionych. Teraz uruchomimy lawinę, jakikolwiek mieszkaniec zgłaszając będzie miał 
rację. Czy to, że ma rację, mamy zgłosić propozycję do budżetu? A co z budżetem 
dotychczasowym? Gdzie odpowiedzialność za finanse? To wpiszmy wszystkie ulice, tylko 
projekt budżetu nam nie przejdzie i za chwilę będziemy działać bez budżetu, chyba nie tędy 
droga.  
 
Radny p. Norbert Jęczalik przypomniał, że dwa lata temu spotkał Pana Burmistrza na 
korytarzu Urzędu Miasta i przytoczył koncepcję, wizję, jakby mógł wyglądać basen na 
Światowicie. Zarzucił, że Burmistrz nie poddał tego pod dyskusję na żadnej komisji, nad 
czym ubolewa. Radni takie inwestycje powinni przynajmniej przegadać. Zawnioskował 
o przeniesienie środków z inwestycji Dotyk Jury w 2019r. na kwotę 20.000,00 zł na 
opracowanie dokumentacji projektowej na budowę drogi wraz z odwodnieniem w ul. Mała 
Szpitalna, w 2020r. na budowę tej drogi wraz z odwodnieniem 500.000,00 zł i w 2021r. 
kwotę 150.000,00 zł na modernizację drogi wewnętrznej pomiędzy ul. Aleja Wolności, a ul. 
Leśna.                  
          
Burmistrz Miasta Myszkowa p. Włodzimierz Żak powiedział, że jest to kolejny przykład 
inwestycji wyrwanej z kontekstu i nie trzymającej się realizmu życia. Przy dzisiejszych 
cenach zrobienie Małej Szpitalnej to kwota 3.000.000,00 zł, natomiast problem w tym co 
radny zgłosił, gminie nie wolno robić dróg wewnętrznych pod groźbą Kodeksu Karnego. 
Gmina na pewno nie będzie robić dróg wewnętrznych, jeżeli one nie są drogami gminnymi. 
Druga rzecz jest taka, że problemem Małej Szpitalnej jest zrzucenie wody, która jest 
w zagłębieniu. Problem polega na tym, że nie mamy którędy tego zrobić, bo nie ma zgody 
mieszkańców. Ci sami mieszkańcy chcą przebudowy Małej Szpitalnej, ale nie chcą się 
zgodzić na przepuszczenie wody deszczowej. Musimy tam znaleźć teren pod przepompownię, 
bo woda pod górkę sama nie poleci, musimy mieć oprócz władztwa na przepuszczenie przez 
czyjś plac prywatny wody deszczowej do jakiegoś cieku wodnego, dodatkowo musimy mieć 
miejsce pod zlokalizowanie przepompowni. Dlatego koszt inwestycji 3.000.000,00 zł to może 
być mało. Zwrócił się do radnych, o ile ma zwiększyć zatrudnienie w Urzędzie Miasta i może 
porozmawiamy o pozycji Administracja. Państwo oczekujecie przetarg, w następnym roku 
zrobienie. Mała Szpitalna, jeżeli będzie możliwa do zrobienia, to będzie robiona ze spec 
ustawy drogowej. Cztery lata minimum. Pan radny wiedząc już coś, bo przecież pracował 
w Radzie Miasta, proponuje w jednym roku 20.000,00zł, a co za tą kwotę ma zrobić, projekt? 
Projekt dla małej Szpitalnej za 20.000,00 zł? Poprosił o realizm. Dzisiaj mamy zupełnie inne 
ceny. Zwrócił się z pytaniem do radnych, czy chcą, żeby gmina naogłaszała przetargów, 
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jeszcze więcej, niż rynek wystawia nas na próbę, które unieważniamy, bo ktoś nie składa 
oferty albo się rozmija nam cena. Czy chodzi o socjotechnikę, żeby zgłosić wniosek dla 
samego wniosku? Państwo jako Rada możecie za chwilę zrobić wszystko i wprowadzić do 
budżetu cokolwiek będziecie chcieli, my wtedy będziemy musieli siąść i to przepracować, a 
tam gdzie coś nie wyjdzie i tak nie wprowadzimy, chociaż byśmy wszyscy razem chcieli, bo 
nad tym wszystkim jest jeszcze ustawa o finansach publicznych. Zaapelował do radnych, 
żeby składali realne propozycje i dali dokończyć zawarte umowy.    
      
Radna p. Iwona Skotniczna powiedziała, że na pewno jeżeli będzie składała zaraz wnioski 
Pan Burmistrz będzie mówił o ul. Sadowej, Klonowej. Przypomniała, że w 2010r. te ulice 
zostały wprowadzone do WPF. Jaki jest stan na dzisiaj, że do tej pory nie zostały zrobione, 
środki zostały tylko przesuwane, termin wykonania inwestycji z roku na rok coraz niżej. 
Nawarstwiło się tych ulic, w związku z tym wystąpiła o ul. Topolową i o ul. Ceramiczną. 
Radni poprzedniej kadencji i pracownicy Urzędu wiedzą o tym, że o te ulice występowała non 
stop. Stan jaki jest na dzień dzisiejszy widzimy, czyli nic w tej kwestii nie drgnęło. Odnośnie 
ul. Topolowej, ta inwestycja kiedyś była inwestycja Kochanowskiego i Topolowa, ale te 350 
metrów nie zostały dokończone. Tam ludzie brną w błocie, w dziurach. Ostatnio dostała 
pismo od mieszkańca, który zniszczył sobie samochód właśnie na tych dziurach na 
ul. Topolowej. W różnych dokumentach pisze, że inwestycja Kochanowskiego i Topolowa 
została wykonana, ale nigdzie nie pisze, że to jest fragment ul. Topolowej, ale mieszkańcy 
odbierają to, że ul. Topolowa została zrobiona. W związku z tym poprosiła o dokończenie 
odcinka 350 metrów ul. Topolowej. Ulica Ceramiczna jest ulicą specyficzną, biegnie od 
ul. Jana Pawła II, przecina ul. Słowackiego i biegnie w kierunku torów i ma jeszcze różnego 
rodzaju odnogi. Mówiliśmy tutaj, że ul. Ceramiczna będzie robiona na pewnym odcinku, 
czyli od ul. Jana Pawła II do ul. Słowackiego, natomiast są drogi, gdzie mieszkańcy również 
występowali pismem do Pana Burmistrza, żeby ten odcinek ul. Ceramicznej od nr 13 e 
w kierunku ul. Malinowej został zrobiony. Jest to droga w fatalnym stanie. Przypomniała, że 
kiedyś mówiła, że trzeba tam kiedyś kupić albo jakieś łodzie albo gumowce, żeby mieszkańcy 
mogli w ogóle po tej ulicy się poruszać. W związku z tym zawnioskowała, żeby również 
z projektu Rewitalizacja obiektu Pohulanka zostały zdjęte środki w kwocie 873.738,00 zł na 
budowę tych dwóch dróg z rozbiciem na lata 2019r. 50.000,00 zł, w 2020r. 523.700,00 zł 
i w 2021r. 310.000,00 zł. Dodała, że ma wszystkie zdjęcia poszczególnych ulic łącznie 
z podpisami mieszkańców oraz pismo, które złożył mieszkaniec ul. Topolowej, kiedy 
uszkodził samochód. To wszystko ma, jest to do wglądu. To co powiedziały tutaj inne 
koleżanki radne i Panowie radni, jest dużo prawdy w tym, że są uprzywilejowane dzielnice, 
my wiemy, że jesteśmy radnymi całego miasta, ale ciągle podkreślała w poprzednich 
kadencjach, że jakaś sprawiedliwość mogłaby zaistnieć.  
 
Burmistrz Miasta Myszkowa p. Włodzimierz Żak powiedział, że nie rozumie postawy Pani 
radnej Iwony Skotnicznej, że w przede dniu zamiast być sojusznikiem, żeby dokończyć 
ul. Klonową, Sadową, postawić kropkę nad i, zgłasza wniosek, który będzie temu 
przeszkadzał. Nie rozumie, jak radni chcą zachować kontynuację umowy na projekt 
dotyczący „Dotyku Jury”, skoro rozdysponowaliście wszystkie środki z tej inwestycji w 
różny sposób, czasami sobie przecząc. Państwo szafujecie tymi kwotami, tu 2.400.000 zł, tam 
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800.000,00 zł, tu 400.000,00 zł i tak naprawdę nie może prowadzić tej inwestycji, jeżeli taka 
będzie wola Rady, będzie musiał zerwać umowę na projekt. Zaapelował do radnych, żeby 
mieli tego świadomość, że nie będzie mógł podjąć zobowiązania, notabene już je podjąłem, 
że chcę mieć pozwolenie na budowę na coś co będzie już nie do zrobienia, bo Państwo 
zrealizujecie coś, że chcecie, żeby napęczniał budżet, jeszcze w tej chwili ośmioma, czy 
dziewięcioma propozycjami po to, żeby ktoś miała nad tym pracować i to obsłużyć. 
Powiedział, że nie chce popełniać błędów, wprowadzania w jeszcze większy pośpiech 
w sytuacji kiedy niektórzy, wiecie Państwo jaka jest sytuacja na rynku pracy. Próbuję ułożyć 
pewne rzeczy, żeby zrobić coś co zaczęliśmy. Państwo chcecie, żeby temu zaprzeczyć. 
Odniósł się do słów radnej Pani Skotnicznej, to Państwo zaraz zagłosujecie, które poprawki 
przejdą, a które nie, a ja się do nich dostosuję, również decyzją, czy zwiększyć na Klonową 
o 1.300.000,00 zł.  
 
Radna p. Iwona Skotniczna powiedziała, że spodziewała się takiej odpowiedzi Pana 
Burmistrza, bo już się na tyle znamy, że może się spodziewać jak Pan będzie tłumaczył. 
Gdyby ta ulica została zrobione w odpowiednim czasie, tak jak było zamierzone, jak 
zaczynaliśmy współpracę, Pan jako Burmistrz i Ja jako radna to już by tego tematu nie było. 
A teraz szantażowanie mnie, że Topolowej i Ceramicznej nie zrobimy, bo zrobimy Sadową, 
Klonową to jest nie fair.  
 
Burmistrz Miasta Myszkowa p. Włodzimierz Żak powiedział, że jeżeli arytmetykę, 
chwycenie za kalkulator i policzenie na co nam starczy, a na co nie nazywamy szantażem, to 
w takim razie szantażystą jest również Regionalna Izba Obrachunkowa, szantażystą jest Pani 
skarbnik, która czasami w określonych sytuacjach kiedy razem rozmawiamy mówi, że 
w odpowiedzialności, którą posiada nie godzi się na to, czy na inne, ma też odpowiedzialność 
materialną. Naprawdę nie chcemy rozpierzchnąć budżetu na wielowątkowość, która się nie 
będzie bronić i nie będzie siep osuwać do przodu. Zwrócił się do radnej Skotnicznej, że to nie 
jest szantaż, po prostu siądziemy, policzymy, na co nam wystarczy, a na co nie. To nie jest 
szantaż, to wyjdzie z tego, co Państwo zaproponujecie i co nam przyjdzie do realizacji. I tak 
nie może być tak, że Państwa propozycje nie zgodzą się w układzie całej tabeli, też tak może 
być, tego nie wiem. To będzie zależeć już od głosowań, które Państwo rzeczy przegłosujecie, 
a które nie. Jeżeli mówimy o odpowiedzialnym działaniu, to powinniśmy skończyć co 
zaczęliśmy. Państwo tego nie chcecie, Państwo chcecie za wszelką cenę zwiększać 
zatrudnienie w Urzędzie Miasta, zwiększać zaangażowanie w nowe procedury, nowe 
przetargi, nowe dokumentacje, podczas gdy wyświetlił, ile gmina ma dokumentacji, które 
czekają na realizację. Dodał, że osiem lat pracuje dla Myszkowa, nie rozumie.  
 
Radny p. Sławomir Jałowiec powiedział, że zabiera głos jako ostatni i złożył wniosek 
o zdjęcie z realizacji inwestycji Dotyk Jury kwotę 985.000,00 zł i przeznaczenie 65.000,00 zł 
na dokumentację techniczną chodnika na ul. Koziegłowskiej, kwotę 920.000,00 zł w 2020r. 
przeznaczyć na utwardzenie dróg w ulicach: Rymarskiej, Górniczej i Murarskiej. Trzeba te 
ulice utwardzić, bo nie da się po nich jeździć. Mieszkańcy tych ulic już dawno monitują do 
pana Burmistrza, zgłaszają to do radnych, nie mogą się tego tematu doczekać, żeby temat był 
załatwiony. W uzasadnieniu powiedział, że wie, że jest to droga wojewódzka, natomiast nie 
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zwalnia to gminy jako władającej tym terenem, żeby przygotować projekt. Projekt można 
przygotować i można również podjąć rozmowy z Marszałkiem Województwa Śląskiego, 
z Marszałkiem Województwa Śląskiego i można doprowadzić do tego, żeby ten chodnik był 
wybudowany. Jeżeli jeździ ktoś tą drogą, a pewnie jeździmy wszyscy, bo jest to droga do 
Żarek, wiemy doskonale, że ani wyjeżdżając z ul. Słowackiego, ani w lewo, ani w prawo nie 
można tą ulicą bezpiecznie chodzić. Nie ma nawet pobocza, nie mówiąc o przejściu dla 
pieszych itd. i dlatego chodnik powinien być. Kto zaniedbał, że tego chodnika nie ma nie wie, 
ponieważ droga była wyłączona z ruchu osiem miesięcy. Ten chodnik powinien być 
wybudowany razem z ulicą. Dlaczego się tak nie stało, nie wie, i dlatego myśli, że Jego 
argumentacja jest wystarczająca, jeśli chodzi o wniosek. 
 
Burmistrz Miasta Myszkowa p. Włodzimierz Żak poprosił, żeby nie bronić się przed 
matematyką. Jeżeli liczymy co mamy w budżecie, to na dzień dzisiejszy zadłużenie miasta 
wynosi 20.000.000,00 zł. Przeczytał radnym informację wyjaśniającą, że gmina chce 
sfinansować deficyt kwotą kredytu. Pierwotnie zamierzaliśmy, żeby to było po zmianach, bo 
na początku to było prawie 20.000.000,00 zł, zeszliśmy do 11.000.000,00 zł jako zapis 
w naszych dokumentach, nad którymi pracowała Rada poprzedniej kadencji, w tej chwili 
proponujemy, że w tym roku zmuszeni jesteśmy zaciągnąć kredyt na kwotę 7.000.000,00 zł. 
Jest to bardzo wyżyłowana stawka, po dzisiejszej sesji nie wie, czy nie powinien radnych 
przeprosić, czy nie będzie to większa kwota. Przyznał, że nie chce zadłużać miasta ponad 
miarę, nie chce drugiego Poraja, drugiej Poręby, innych gmin, które borykały się z takimi 
problemami. W odpowiedzialności za finanse nie chce i apelował do radnych, żeby mieli 
świadomość podejmowania decyzji. Jeżeli gmina zaciągnie 7.000.000,00 zł zadłużenie miasta 
wzrośnie do 27.000.000,00 zł. Za chwilę, Pan radny prosi, żeby gmina robiła to, co do niej nie 
należy. Jesteśmy na to za biedni, żeby robić inwestycje za kogoś. Dokumenty jakie 
dostaliśmy od ówczesnej radnej Sejmiku Województwa Śląskiego Pani Krystyny Jasińskiej 
opiewają dla chodnika w zależności od odległości na kwoty kilkunastu milionów złotych 
łącznie z dwuletnim okresem wykupu 295 działek, o ile dobrze pamięta liczbę z pisma, jakie 
p. Jasińska prosząc p. przewodniczącego Rady Miasta poprzedniej kadencji o odczytanie tego 
na sesji. Dochodzi jeszcze jedna rzecz, Burmistrz rozmawiał z Panem posłem Trepką, który 
mówi, że rośnie szansa na to, że być może przy okazji środków przeznaczonych na 
przebudowę Kolei wspólne siły Marszałka i Wojewody spowodują, że będzie budowany 
wiadukt na Nowej Wsi, niezwykle kluczowe dla rozwoju naszego miasta. Jeżeli ma być 
wybudowany to robienie chodnika przez Zarząd Dróg Wojewódzkich, nie przez gminę 
Myszków będzie nieodpowiedzialne, bo trzeba będzie zobaczyć, w którym miejscu ten 
wiadukt będzie przeprowadzony i jak ma nawiązać do aktualnego biegu drogi. Pan ma rację, 
to powinno być zrobione, ale to nie jest pytanie do Nas. To nie jest droga gminna, nie 
możemy wziąć wszystkiego, co ktokolwiek zabraknie, bo dotyczy naszego mieszkańca. Jak 
Nas nie stać, to miejmy odwagę powiedzieć, że Nas nie stać, nie zgłaszajmy propozycji na 
coś. Zwrócił się z pytaniem do radnego p. jałowca, ile razy Zarząd Dróg Wojewódzkich, czy 
inne instytucje, które wyciągają ręce do gminy Myszków, która pokazuje, jaki ma dług. Ile 
razy zostały złożone w drugą stronę propozycje, to My Wam pomożemy, damy? W Pana 
propozycji pojawia się jeszcze rzecz niedozwolona w ustawie o finansach publicznych, Pan 
proponuje zdjęcie wydatku majątkowego i wykonanie wydatku bieżącego. To nie przejdzie. 
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Przyznał, że broni budżetu, bo ten dokument, który został złożony nie był łatwy, wierzy, że 
realizując go jest w stanie zaspakajać potrzeby mieszkańców, którzy czekają. Państwo 
powodujecie zahamowanie wyczekiwanych inwestycji. Mówicie Państwo o różnych drogach, 
choćby o ul. Ceramicznej, dlaczego nie szanujemy umowa, że podpisana jest umowa na 
700.000,00 zł na jeden odcinek ul. Ceramicznej i za chwilę gmina będzie chciała ogłaszać 
procedurę na drugi. Co mam odpowiedzieć mieszkańcom mieszkającym na tejże ul. 
ceramicznej, tylko na innym odcinku? Nie wyrobimy, nie damy rady zrobić wszystkiego 
naraz, natychmiast. Państwo kreujecie swoimi propozycjami wzrost zadłużenia gminy, 
Państwo za chwilę powiecie, że nie, że zabieracie z Dotyku Jury, Państwo uruchamiacie nowe 
inwestycje, które nie zamkną się nowymi propozycjami, które dzisiaj składacie, tylko trzeba 
będzie do tego dokładać, bo rynek będzie to weryfikował. Proponujecie kwoty na projekt 
niewspółmiernie niskie w stosunku do tego, co już wiemy, zamawialiśmy niedawno projekty. 
To się ma nijak do realności życia, ale to państwa prawo, możecie składać propozycje. Dodał, 
że czuje się odpowiedzialny, Państwo radni mają inną odpowiedzialność za budżet, On inną. 
Nie chce podpisywać kredytu na więcej niż 7.000.000,00 zł i nie chce w przyszłym roku 
kreować wyższych wydatków niż będzie to konieczne. Czemu nie macie odwagi zaciśnięcia 
pasa i pokazania, że np. zróbmy to co w budżecie jest, dokończmy, ludzie czekają. Będziecie 
mieć potem odwagę tłumaczyć ludziom, dlaczego nie jest zrobiona ul. Rolnicza, Krasickiego, 
Zamenhoffa, Batalionów Chłopskich? Podpisana umowa zobowiązuje do tego, że za chwilę 
trzeba będzie wyciągnąć pieniądze. Zaciągnięcie długu 7.000.000,00 zł dotyczy np. projektu 
na fotowoltaikę. Póki co ten projekt kredytujemy, czyli wydajemy pieniądze naszych 
mieszkańców na coś, na co mamy przyznane dofinansowanie. Zawsze się tak dzieje, np. 
oświetlenie, na które dostaliśmy dofinansowanie na ponad 2.000.000,00 zł czekaliśmy ponad 
rok. Przez rok nasi mieszkańcy finansowali coś, co w zapisach było uzyskane z zewnątrz, ale 
zanim uzyskaliśmy z zewnątrz to po stronie naszej zobaczyliśmy braki pieniężne i musieliśmy 
na to zaciągnąć zobowiązanie. Jeżeli tego Państwo chcecie to wasza decyzja, to Wy będziecie 
ponosić odpowiedzialność za ten budżet.  
 
Radny p. Sławomir Jałowiec odniósł się do słów Burmistrza, że chodnik przy 
ul. Koziegłowskiej, o który mieszkańcy zabiegają w żaden sposób nie będzie kolidował 
z wiaduktem, który jest przygotowywany do budowy, to będzie 2021r., ale to nie ma żadnego 
związku, to dotyczy mieszkańców od skrzyżowania ul. Słowackiego w kierunku Żarek. To 
jest odcinek około 200 metrów. Każdy kto jeździ tą drogą widzi, że mieszkańcy muszą 
chodzić rowem, tam nie ma pobocza, dlatego niezmiernie ważny jest tutaj ten temat. 
Wykonanie projektu będzie ze strony gminy ukłonem w kierunku Urzędu Marszałkowskiego, 
który tą inwestycję wykona, wykonanie tego chodnika. Nie wie, dlaczego droga była 
wyłączona z ruchu przez osiem miesięcy i tego chodnika nie zrobiono. Mieszkańcy dopiero 
się obudzili jak inwestycja została oddawana i zobaczyli, w jakim stanie rzeczy są w danej 
chwili. Ulica Kościuszki biegnąca w kierunku Żarek, która została oddana niedawno, ma 
chodniki po obydwu stronach, barierki, ścieżkę rowerową, mało tego, w łąkach, polach, gdzie 
nikt nie mieszka, tam są chodniki po obydwu stronach. To przecież w oczy kole 
mieszkańców. Jak powiedzieć mieszkańcom, którzy mieszkają i taki ruch jest jak na ul. 
Koziegłowskiej, że tam się nie da. Tu się dało, a tam się nie da.  
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Radny p. Adam Zaczkowski odniósł się do dyskusji nad proponowanymi poprawkami do 
WPF. Radni, którzy do tej pory nie mieli przyjemności współpracowania z Panem 
Burmistrzem, dopiero się o tym pomalutku przekonają. Przyznał, że jest przyzwyczajony do 
tego, że pan Burmistrz nie lubi, jeżeli coś idzie nie po jego myśli, że jest jedyna słuszna 
droga, którą może iść miasto, a przy okazji manipuluje faktami i przedstawia w trochę 
krzywym zwierciadle swoją argumentację, która nie przystoi do tego, co tutaj dzisiaj się do tej 
pory zadziało. Póki co niczego nie przegłosowaliśmy, to są złożone propozycje. Zwrócił 
uwagę na kilka rzeczy, po pierwsze destabilizacja budżetu. Wszystkie złożone propozycje 
zamykają się w kwocie przeznaczonej w Pana projekcie na inwestycję Rewitalizacji Dotyku 
Jury, zostały one złożone tak, że kwota 150.000,00 zł w przyszłym roku budżetowym na 
projekt w tych propozycjach została, nie ma propozycji zdjęcia jej. W związku z tym, jeżeli 
nawet wszystkie poprawki przegłosowane by zostały przez Radę, to nie będzie trzeba 
rozwiązywać umowy na dokumentację, która już została zawarta i ryzykować karami 
umownymi. Dodał, że musi wyśmiać argument czyszczenia starego basenu, bo nie wie do tej 
pory jakie środki były do tej pory na to przekazywane, natomiast po realizacji inwestycji 
utrzymanie tego obiektu rozbudowanego będzie niewspółmiernie droższe do tego, kiedy to się 
będzie działo w okresie wyczekiwania na pozyskanie środków zewnętrznych. Podkreślił, że 
nikt z wnioskujących nie jest przeciwny realizacji inwestycji, ale nie z takim montażem 
finansowym jaki został zaplanowany przez Pana Burmistrza. Zamiana inwestycji nie wpłynie 
bezpośrednio, nie ma takiego zagrożenia, o którym Pan mówi, chyba że projekt budżetu, 
który Pan przedstawił jest wirtualny i z góry zakłada Pan, że z Dotyku Jury chciałby Pan 
zdejmować w trakcie roku tego i kolejnych pieniądze na zwiększenie wartości inwestycji, 
które już, czy procedura przetargowa już się odbywa, czy jest na ukończeniu, czy za chwilę 
będzie. Jeśli tak jest, to niestety są to Pana błędy, za które Pan musi odpowiadać. Co do 
propozycji kolegi Sławka, osobiście jest świadkiem podpisanych z województwem 
porozumień na realizacje inwestycji na mieniu województwa w konfiguracji takiej jak została 
tu zaproponowana, czyli miasto wykonuje na własny koszt projekt realizacji danej inwestycji, 
a województwo z własnych środków lub pozyskanych ze źródeł zewnętrznych taką 
inwestycję realizuje. To inicjatywą Burmistrza powinno być doprowadzenie do takiej 
sytuacji, że przy bardzo małym nakładzie środków własnych inwestycja bardzo ważna 
z punktu widzenia interesu miasta i mieszkańców mogłaby być realizowana.          
 
Burmistrz Miasta Myszkowa p. Włodzimierz Żak powiedział, że trochę nasza dyskusja 
przypomina tak, że technokrata wziął kalkulator, policzył, a druga grupa i tak zrobi swoje. 
Zwrócił się do radnych: róbcie i bądźcie odpowiedzialni za miasto, jeżeli tak chcecie. Odniósł 
się do słów radnego p. Zaczkowskiego, że to nie jest tak, że przesuniemy kwotę z jednej 
strony do drugiej i w tabelce się zgodzi, za każdym nowym uruchomionym zadaniem idą 
dodatkowe koszty. Zawsze tak było, jest i będzie. Odnosząc się do kwestii inwestycji 
wojewódzkiej, wróćcie do rozmów i zobaczcie jak to wyglądało. Być może dzisiaj poprzez to, 
że może być zgoda polityczna Wojewody z Marszałkiem, być może to inaczej przedstawi 
samą budowę drogi wojewódzkiej. Pan radny ma rację, tylko pytanie nie do Nas, nie My 
jesteśmy dysponentem tej drogi, tylko ZDW.  Dlaczego jedną drogę zrobiono w taki sposób, a 
drugą nie? To nie jest pytanie tutaj, teraz i do Nas. Nie zgodzi się na to, jeżeli pojawiają się 
obiektywne przyczyny, a nam proponowano udział w projekcie, którego koszt nie był mały 
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w ujęciu Starostwo i dwie gminy, i ZDW, to automatycznie bez gwarancji, że nie finansujemy 
reszty. Dodał, że nie jest samobójcą. Gdyby można było z budżetu wyciągnąć pieniądze na to, 
żeby można było zainicjować pewną rzecz, to jest to chętny robić. W tej chwili Nam ucieka 
jedna rzecz, Państwo zgłaszacie propozycje ulic, w których jest kilka, czy kilkanaście domów, 
a nie pochylacie się nad wnioskiem przedsiębiorców myszkowskich, którzy się boją, że za 
chwilę zakorkujemy się przy Starostwie Powiatowym na rondzie. Jest gotowy projekt,  
chcemy w tym projekcie zainicjować pewne rzeczy dotyczące przebudowy ronda na 
hybrydowe, a Państwo chcecie zrobić ul. Zieloną, ul. Ceramiczną, a za chwilę nie 
przejedziemy z Mijaczowa do Centrum Myszkowa jak wyjadą tiry z Sokpolu lub z firmy 
Schumacher. Jeżeli Państwo uważacie jak mówił mój przedmówca, że jestem winowajcą 
tego, że mamy podpisane umowy na zrobienie tylu dróg, to nie wiem co mam powiedzieć. 
Nie wiemy jak rynek będzie reagował, macie namacalny dowód ostatnio otwartego przetargu 
dla ul. Klonowej i Sadowej. Rynek zażyczył sobie więcej, a Państwo nowe zadania. To nie 
jest tak, że Wam się to zbilansuje, to będzie kreować nowe wydatki, różne koszty pośrednie, 
nie da się inaczej. Poustawiamy być może, jeśli nam się uda dla niektórych projektów 
osiągnąć kolejnych pułkowników, bo tak się mówi o dokumentacjach, które leżą na półce, a 
potem tracą okres ważności, bo np. narazimy się na to, że trzeba będzie dla jednej, czy drugiej 
drogi trzeba będzie wykupywać teren. Przyznał, że nie chce odwoływać się w jakimś 
błagalnym tonie do radnych, bo liczy na ich rozsądek. Za chwilę podniesiecie ręce i będziecie 
przyjmować bądź nie przyjmować określony kształt dla budżetu. Poprawki są daleko idące, są 
rewolucyjne, wywracające budżet do góry nogami. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p. Zofia Jastrzębska powiedziała, że nie widzi już osób 
zgłaszających się do dyskusji i chciałaby podsumować dzisiejszą dyskusję. W Jej ocenie 
obecny budżet jest budżetem zrównoważonym, rozwój miasta ma dotyczyć wszystkich 
dzielnic, ma dotyczyć całego miasta, właśnie widać to na planszach, które Pan Burmistrz 
pokazał, widać to w budżecie. Podziękowała Panu Burmistrzowi za bardzo dokładne, 
szczegółowe wyjaśnienie radnym istotę tego budżetu. Wnioski składane przez Państwa 
radnych są koncertem życzeń, są odzwierciedleniem tego, co Państwo chcielibyście Nam 
wszystkim przekazać, że chcielibyście poprawić byt każdego mieszkańca. Jest to zrozumiałe, 
ale one nie mają odzwierciedlenia w obecnej rzeczywistości. Budżet tego nie udźwignie. 
Zwróciła się do radnych, czy zastanawiali się nad tym, co się stanie, jeżeli przegłosujemy 
każdy zgłoszony przez Państwa wniosek. Budżet tego nie wytrzyma, popatrzmy na liczby. 
Każdy z Państwa chciał przekazać swoją bolączkę i każdy swój pomysł i chciałby 
zrealizować te wnioski, ale nie da się zrealizować tych wniosków fizycznie tu i teraz. Miejmy 
na uwadze ciągłość przedsięwzięć, jakie zapoczątkowane były w poprzednich kadencjach. 
Wszystkich planów nie da się zrealizować na jednej sesji, mamy przed sobą całą kadencję. 
Zaapelowała o rozsądek, bądźmy rozsądni.                              
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zwrócił się z pytaniem do radcy prawnego.  
Mamy tutaj przyciski, proszę o głos, ad vocem, wniosek formalny, ponieważ nie chcę 
wykorzystywać pozycji, a każdy zgłaszał wniosek. Czy te wnioski ma potraktować jako 
wnioski formalne? Każdy wniosek formalny powinien zostać przegłosowany i przyjęty 
zwykłą większością głosów lub odrzucony. Z uwagi na to, że ta dyskusja trwała bardzo długo 
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jest przyjęte, że przy przedstawieniu wniosku formalnego jest głos za jeden i głos oponenta. 
Ponieważ można potraktować, że do każdego wniosku były głosy za i przeciw, czy 
powinniśmy przystąpić do głosowania każdego zgłoszonego wniosku?  
 
Radca prawny p. Jolanta Trebisz - Kręska powiedziała, że każdy wniosek powinien zostać 
przegłosowany odrębnie.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zwrócił się do radnych, że przeczytał 
Regulamin Rady Miasta, jeżeli Państwo chcecie dalej dyskutować przeczyta go wspólnie 
z radnymi na swoim dyżurze. Będziemy głosować po kolei wszystkie wnioski, zaczniemy od 
wniosku p. Tomasza Załęckiego.  
 
Radny p. Adam Zaczkowski powiedział, że wniosek formalny można zgłosić w każdej chwili 
można i powinien zostać poddany głosowaniu. Ze względu na fakt długiej dyskusji poprosił 
o 5 minut przerwy.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zarządził 5 minut przerwy w obradach.     
 
W dyskusji wzięli udział:  
- Włodzimierz Żak 
- Włodzimierz Żak 
- Tomasz Załęcki 
- Włodzimierz Żak (Ad Vocem) 
- Beata Jakubiec-Bartnik (Ad Vocem) 
- Tomasz Załęcki (Ad Vocem) 
- Włodzimierz Żak (Ad Vocem) 
- Beata Pochodnia (Ad Vocem) 
- Tomasz Szlenk 
- Włodzimierz Żak (Ad Vocem) 
- Halina Skorek - Kawka 
- Włodzimierz Żak (Ad Vocem) 
- Adam Zaczkowski 
- Włodzimierz Żak (Ad Vocem) 
- Tomasz Załęcki (Ad Vocem) 
- Halina Skorek - Kawka 
- Włodzimierz Żak (Ad Vocem) 
- Beata Pochodnia (Ad Vocem) 
- Małgorzata Skinder 
- Halina Skorek - Kawka (Ad Vocem) 
- Włodzimierz Żak (Ad Vocem) 
- Małgorzata Skinder (Ad Vocem) 
- Włodzimierz Żak (Ad Vocem) 
- Norbert Jęczalik 
- Włodzimierz Żak (Ad Vocem) 
- Iwona Skotniczna 
- Włodzimierz Żak 
- Włodzimierz Żak (Ad Vocem) 
- Iwona Skotniczna (Ad Vocem) 
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- Włodzimierz Żak (Ad Vocem) 
- Sławomir Jałowiec 
- Włodzimierz Żak (Ad Vocem) 
- Sławomir Jałowiec (Ad Vocem) 
- Adam Zaczkowski 
- Włodzimierz Żak (Ad Vocem) 
- Zofia Jastrzębska 
- Jolanta Trebisz-Kręska 
- Adam Zaczkowski 
- Teresa Bielak 
- Teresa Bielak 
- Włodzimierz Żak 
 
Po przerwie Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk wznowił obrady sesji. 
Zaproponował głosowanie nad wnioskami radnych zgłoszonych do Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Myszków na lata 2019 – 2031.   
 
Wniosek nr 1  
Radny p. Tomasz Załęcki zgłosił wniosek o przeniesienie środków z Rewitalizacji terenu 
rekreacyjnego Pohulanka „Dotyk Jury” w Myszkowie na rozbudowę sieci wodociągowej 
na terenie miasta Myszkowa: ul. Paderewskiego, ul. Projektowana, ul. Nierada, 
ul. Letniskowa, ul. Koziegłowska, ul. Pawia, ul. Strusia, ul. Mikołaja Reja oraz 
ul. Rymarska i ul. Murarska.  W 2019r. 100.000,00 zł, w 2020r. 2.000.000,00 zł, w 2021r. 
320.000,00 zł.  
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
zmian w WPF zgłosił Tomasz Załęcki. Wniosek nr 1.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Sławomir Jałowiec, Norbert Jęczalik, Małgorzata 
Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki 
PRZECIW (10) 
Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, 
Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk, Ewa Ziajska - Łazaj 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Trynda 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował, że wniosek nie uzyskał 
większości. Poprosił o zapisanie wyniku głosowania.  
 
Wniosek nr 2  
Radny p. Tomasz Szlenk zgłosił wniosek o przeniesienie kwoty 400.000,00 zł z 
Rewitalizacji terenu rekreacyjnego pohulanka na budowę parkingu na placu szkolnym 
przy SP nr 5 w Myszkowie wraz z drogami dojazdowymi od ul Wyszyńskiego i od ul. 
Sikorskiego. W 2019r. 20.000,00 zł, w 2020r. 380.000,00 zł.   
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Głosowano wniosek w sprawie: 
zmian w WPF – zgłosił Tomasz Szlenk. Wniosek nr 2.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Sławomir Jałowiec, Norbert Jęczalik, Małgorzata 
Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki 
PRZECIW (10) 
Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, 
Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk, Ewa Ziajska - Łazaj 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Trynda 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował, że wniosek nie uzyskał 
większości. Poprosił o zapisanie wyniku głosowania. 
 
Wniosek nr 3  
Radna p. Halina Skorek – Kawka zgłosiła wniosek o przesunięcie środków finansowych 
z zadania Rewitalizacja terenu rekreacyjnego Pohulanka na zadanie inwestycyjne 
Opracowanie dokumentacji projektowej oraz wykonanie kanalizacji sanitarnej w 
osiedlu Wieszczów od ul. Kościuszki. Łączna kwota 4.000.000,00 zł, w 2019r. 400.000,00 
zł, w 2020r. 1.600.000,00 zł, w 2021r. 2.000.000,00 zł.   
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
zmian w WPF - zgłosiła Halina Skorek - Kawka. Wniosek nr 3.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Sławomir Jałowiec, Norbert Jęczalik, Małgorzata 
Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki 
PRZECIW (10) 
Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, 
Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk, Ewa Ziajska - Łazaj 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Trynda 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował, że wniosek nie uzyskał 
większości. Poprosił o zapisanie wyniku głosowania. 
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Wniosek nr 4  
Radny p. Adam Zaczkowski zgłosił wniosek o przesunięcie środków w kwocie 500.000,00 
zł z zadania Rewitalizacja terenu rekreacyjnego Pohulanka w Myszkowie na zadanie 
Budowa boiska wielofunkcyjnego przy SP nr 3 w Myszkowie z podziałem kwot na lata: 
2019r. 40.000,00 zł, 2020r. 460.000,00 zł.  
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
zmian w WPF - zgłosił Adam Zaczkowski. Wniosek nr 4.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Sławomir Jałowiec, Norbert Jęczalik, Małgorzata 
Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki 
PRZECIW (10) 
Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, 
Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk, Ewa Ziajska - Łazaj 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Trynda 
 
Wniosek nr 5 
Radna p. Małgorzata Skinder zgłosiła wniosek o przesunięcie środków z przedsięwzięcia 
rewitalizacja terenu rekreacyjnego Pohulanka w kwocie 490.000,00 zł na Budowę drogi 
wraz z kanalizacją deszczową i dobudową oświetlenia przy ul. Zielonej. W 2019r. 
30.000,00 zł, w 2020r. 240.000,00 zł, w 2021r. 220.000,00 zł.     
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
zmian w WPF - zgłosiła Małgorzata Skinder. Wniosek nr 5.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Sławomir Jałowiec, Norbert Jęczalik, Małgorzata 
Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki 
PRZECIW (10) 
Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, 
Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk, Ewa Ziajska - Łazaj 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Trynda 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował, że wniosek nie uzyskał 
większości. Poprosił o zapisanie wyniku głosowania. 
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Wniosek nr 6 
Radny p. Norbert Jęczalik zgłosił wniosek o opracowanie dokumentacji projektowej na 
budowę drogi w ul. Mała Szpitalna wraz z odwodnieniem i budowę tej drogi. W 2019r. 
20.000,00 zł i w 2020r. 500.000,00 zł, w 2021r. modernizacja drogi gminnej na kwotę 
150.000,00 zł.    
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
zmian w WPF - zgłosił Norbert Jęczalik. Wniosek nr 6.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Sławomir Jałowiec, Norbert Jęczalik, Małgorzata 
Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki 
PRZECIW (10) 
Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, 
Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk, Ewa Ziajska - Łazaj 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Trynda 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował, że wniosek nie uzyskał 
większości. Poprosił o zapisanie wyniku głosowania. 
 
Wniosek nr 7 
Radna p. Iwona Skotniczna zgłosiła wniosek o przesunięcie środków finansowych 
z Rewitalizacji terenu rekreacyjnego Pohulanka i przeznaczenie ich na dokończenie 
budowy drogi w ul. Topolowej i ul. Ceramicznej od nr 13E do ul. Malinowej. Łączna 
kwota to 873.738,00 zł, w 2019r. 50.000,00 zł, w 2020r. 523.738,00 zł, w 2021r. 300.000,00 
zł.    
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
zmian w WPF - zgłosiła Iwona Skotniczna. Wniosek nr 7.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Sławomir Jałowiec, Norbert Jęczalik, Małgorzata 
Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki 
PRZECIW (10) 
Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, 
Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk, Ewa Ziajska - Łazaj 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Trynda 
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Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował, że wniosek nie uzyskał 
większości. Poprosił o zapisanie wyniku głosowania. 
 
Wniosek nr 8 
Radny p. Sławomir Jałowiec zgłosił wniosek o przesunięcie środków z Rewitalizacji 
terenu rekreacyjnego Pohulanka w kwocie 985.000,00 zł i przeznaczenie kwoty 
65.000,00zł w 2019r. na przygotowanie dokumentacji technicznej na wykonanie 
chodnika w ul. Koziegłowskiej od skrzyżowania w kierunku Żarek oraz kwoty 
920.000,00 zł w 2020r. na utwardzenie dróg w ul. Rymarskiej, ul. Górniczej oraz 
ul. Murarskiej.  
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
zmian w WPF - zgłosił Sławomir Jałowiec. Wniosek nr 8.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Sławomir Jałowiec, Norbert Jęczalik, Małgorzata 
Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki 
PRZECIW (10) 
Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, 
Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk, Ewa Ziajska - Łazaj 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Trynda 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował, że wniosek nie uzyskał 
większości. Poprosił o zapisanie wyniku głosowania. Dodał, że jeszcze był wniosek Komisji 
Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście, który się co prawda pokrywa. 
 
Radna p. Elżbieta Doroszuk powiedziała, że to był wniosek komisji, przegłosowany na 
komisji i zaproponowała, żeby został odczytany przez przewodniczącego komisji.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk dodał, że to był wniosek, który był już 
odczytany wraz z opinią Burmistrza, poprosił jednak o doprecyzowanie.   
 
Radna p. Elżbieta Doroszuk zgłosiła wniosek o wprowadzenie do budżetu na 2019r. zadania 
„Budowa kanalizacji sanitarnej w osiedlu Podlas i o przesunięcie na ten cel środków 
finansowych z zadania „Budowa chodnika oraz budowa oświetlenia ulicznego w ciągu Jana 
Pawła II” 50.000,00 zł z 2019r. i 150.000,00 zł z 2020r.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że tutaj są dwie rzeczy. Jedną 
Pani radna przeczytała do WPF, drugą do budżetu, a głosujemy nad WPF.  
 
Radna p. Elżbieta Doroszuk powiedziała, że jest to odpowiednie do WPF w tym momencie.  
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Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że wniosek Komisji Rolnictwa, 
Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście, w pkt. 2 Komisja wnioskowała 
o przesunięcie środków w wysokości 150.000,00 zł z zadania „Budowa chodnika oraz 
budowa oświetlenia ulicznego w ciągu Jana Pawła II” z 2020r. na uruchomienie projektu 
kanalizacji sanitarnej w osiedlu Podlas-Opracowanie dokumentacji projektowej. Poprosił 
o przegłosowanie wniosku. Wyjaśnił, że chciał, żeby doprecyzować, czy te 150.000,00 zł 
mają być zdjęte z 2020r.? Zwrócił się z pytaniem do Pani Skarbnik, czy definicja wniosku ją 
zadawala?  
 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że skoro wniosek wskazuje wydatek w 2020r. to znaczy, że 
zadanie jest wieloletnie, obejmuje 2019r. lub 2020r. W związku z tym powinna być zmiana 
w WPF. Jeżeli zadanie jest tylko w 2019r. to nie ma miejsca w WPF, bo ono jest wtedy 
jednoroczne. Chodzi o rozbicie kwot na 2019r. i 2020r., sama treść wniosku może zostać.    
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił o przegłosowanie wniosku radnej 
p. Elżbiety Doroszuk.  
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
zmian w WPF, Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście 
zgłoszony przez Elżbietę Doroszuk. Wniosek nr 9.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Sławomir Jałowiec, Norbert Jęczalik, Małgorzata 
Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki 
PRZECIW (10) 
Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, 
Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk, Ewa Ziajska - Łazaj 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Trynda 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował, że wniosek nie uzyskał 
większości. Poprosił o zapisanie wyniku głosowania. 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił o głosowanie w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myszków na lata 2019 -2031. Wnioski 
do projektu uchwały nie zostały przyjęte. Projekt uchwały został już odczytany.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myszków 
na lata 2019 -2031. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, 
Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk, Ewa Ziajska - Łazaj 
PRZECIW (10) 
Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Sławomir Jałowiec, Norbert Jęczalik, Małgorzata 
Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Trynda 
 
Burmistrz Miasta Myszkowa p. Włodzimierz Żak powiedział, że w zaistniałej sytuacji mamy 
nie przegłosowaną uchwałę o Wieloletniej Prognozie Finansowej. Poprosił o 20 minut 
przerwy, ponieważ Pani Skarbnik musi zadzwonić do regionalnej Izby Obrachunkowej, co 
w takiej sytuacji, żeby móc odpowiedzieć radnym na temat prowizorium budżetowego, jakie 
działania, co nam wolno, a co nie. Gminie tak dobrze do tej pory udawało się gospodarować, 
że dzisiaj jest 23 grudnia i my dzisiaj chcemy podjąć decyzje i podpisać umowę 
o zaciągnięciu kredytu. Była mowa o 7.000.000,00 zł, wstrzymałem się z tą decyzją do czasu 
głosowania Rady. Tak szczerze nie wiem, czy nie wiem, czy podpisać dokument i zaciągać 
jakiekolwiek zobowiązania. Z jednej strony byłaby to nieodpowiedzialności wobec ciągłości 
prac gminy, choćby nawet wypłaty wynagrodzeń w miesiącu styczniu, które zaraz 
w początkowych dniach w dużych kwotach idą. Te środki z kredytu będą niezwykle na to 
potrzebne. Inną przyczynę mówiąc o fotowoltaice Państwu wspomniałem, natomiast co do 
kwoty nie wiem jak się zachować. Poprosił jeszcze raz o 20 minut przerwy.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk przychylił się do prośby Pana Burmistrza 
i ogłosił 20 minut przerwy.  
 
Po przerwie przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk wznowił obrady i poprosił 
Panią Skarbnik o przedstawienie stanowiska RIO.  
 
Pani Skarbnik powiedziała, że przeprowadziła rozmowę z kolegiantem gminy i jeżeli chodzi 
o Wieloletnią Prognozę Finansową, ta która obowiązuje w tym roku, nadal pomimo 
niepodjęcia tej nowej będzie obowiązywała w 2019r. Jeżeli nie zostanie podjęta uchwała 
budżetowa nie ma spójności pomiędzy uchwałą budżetową, a WPF, która w tej chwili 
obowiązuje. W związku z tym przy uchwaleniu budżetu na 2019r. należałoby dostosować 
uchwałę też w styczniu 2019r. Jeżeli nie uchwalimy dzisiaj budżetu to ostateczny termin 
upływa z dniem 31 stycznia 2019r. Wtedy od 1 stycznia Burmistrz i wszyscy pracownicy 
Urzędu i podległych jednostek pracują na podstawie prowizorium. Burmistrz nie ma 
uprawnień wpisanych w projekcie uchwały budżetowej. Jeżeli do 31 stycznia 2019r. nie 
zostanie podjęta uchwała budżetowa to do końca lutego RIO taki projekt gminie 
opracowywuje. Przez dwa miesiące Burmistrz praktycznie pracuje na prowizorium, bez 
uprawnień wynikających z uchwały budżetowej.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy Pan Burmistrz nie może wtedy 
zaciągać żadnych zobowiązań?  
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Pani Skarbnik odpowiedziała, że Burmistrz będzie zaciągał zobowiązania związane 
z ciągłością gminy, bo takie ma uprawnienia wynikające z WPF, będzie realizowała zadania, 
które są związane z bieżącą działalnością. Jeżeli chodzi o zaciąganie zobowiązań, które 
powiązane są z WPF, a są niespójne, wtedy nie będzie mógł zaciągać zobowiązań, bo tam są 
limity. Nie może nic przekroczyć, nie ma takich uprawnień.  
 
Radny p. Andrzej Giewon zapytał, czy jak budżet przez trzy miesiące nie zostanie uchwalony, 
czy zgodnie z obecnymi przepisami jest rozwiązanie Rady, tak jak było kiedyś?  
 
Radca prawny p. Jolanta Trebisz – Kręska powiedziała, że w tej chwili jest tak jak 
powiedziała Pani Skarbnik, że Rada ma na uchwalenie budżetu termin do 31 stycznia, a 
potem do końca lutego jest dokumentem RIO.  
 
Radny p. Tomasz Załęcki poprosił o przemyślenie wniosków radnych, jest jeszcze 
możliwość, żeby nad nimi siąść. Nie chcemy „Dotyku Jury” całkowicie zamykać, tylko 
uważamy, że Myszków na razie na to nie stać. Możemy tą inwestycję przesunąć o kilka lat 
później, a wziąć pod uwagę najważniejsze priorytety w mieście. Są ważniejsze sprawy. Jest 
możliwość zamiast brać kredyt w Banku wziąć pożyczkę z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, tam jest 45% do umorzenia. To jest poważniejsza 
sprawa. Tak samo jeśli chodzi o sprawę tężni w Częstochowie. W Częstochowie niedawno 
otworzyli tężnię, która kosztuje 200.000,00 zł, dlaczego Myszków chce tężnię za 800.000,00 
zł? To są rzeczy, na które się nie godzimy. Uważamy, że Myszków nie stać na takie drogie 
inwestycje, może być tężnia za 200.000,00 zł, może być tężnia finansowana z Unii 
Europejskiej, z innych programów unijnych. Radny dodał, że nie widzi sensu upierać się przy 
kąpielisku o głębokości 10 cm. Jeżeli ten basen ma być dochodowy, mamy do niego nie 
dokładać, to trzeba przynajmniej zmienić projekt, zmienić założenie, żeby to nie było 
dosłownie pluskawisko o głębokości 10 – 20 cm, drugi basen jest o głębokości 50 – 150 cm, 
żeby to było kąpielisko, czyli taki basen, gdzie ludzie mogą przyjechać i popływać. Nie było 
żadnej koncepcji wcześniejszej, nie było rozmów z mieszkańcami, to jest temat do 
przemyślenia. Można upierać się, trzymać się swojego, a można wziąć pod uwagę wnioski 
dziesięciu radnych, wziąć głosy mieszkańców. Był budżet obywatelski. Tam na kilkanaście 
projektów wszystkie były o drogi, chodniki, Straż Pożarną. Ludzie chcą się czuć bezpiecznie, 
uważamy, że warto te środki przenieść. Nie chcemy zrobić na złość budżetowi. 
 
Radna p. Beata Pochodnia zaapelowała do radnych o zdrowy rozsądek przy tym głosowaniu. 
To co tu dzisiaj ma miejsce i sposób procedowania uchwały budżetowej i tysiąc jeden 
wniosków, które się pojawiają, i nawet brak konsekwencji w tych wnioskach. Pan radny 
wnioskował o zdjęcie funduszy z „Dotyku Jury”, bo basen nie jest potrzebny, a teraz mówi, 
że przydałby się, tylko w innej formie. To może będzie jeszcze czas, żeby przedyskutować, 
może forme zmienić, może coś innego. Zaapelowała do radnych, żeby nie zamrażali realizacji 
inwestycji nad którą osiem i cztery lata temu Rada pracowała. Naprawdę tych inwestycji jest 
cały wór, mamy duże inwestycje, kilkumilionowe inwestycje przed sobą. Zaapelowała 
również do radnego, który ubiegał się o mandat Burmistrza Miasta, poprosiła 
o odpowiedzialność przy podejmowaniu tej decyzji. Pani radna, która zabiegała o realizację 
inwestycji, która ma możliwość ujrzeć światło dzienne teraz, ale potrzeba przesunięcia tam 
blisko dwóch milionów złotych. Ulice na Będuszu, Strugi, Siewierska, Nierada, to są 
inwestycje, do których się przygotowywaliśmy przez cztery lata. Zaapelowała jeszcze raz 
o zdrowy rozsądek, na złość mamie nie odmroźmy sobie uszów. Nie ma takiej potrzeby 
zatrzymywać gminę Myszków w realizacji inwestycji, ponieważ inwestycje są realizowane 
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z roku na rok. Mieliśmy slajdy, mieliśmy wykresy i wiemy na jakim poziomie te inwestycje 
każdego roku wzrastają.  
 
Radny p. Tomasza Załęcki powiedział, czy to nie jest symboliczne, gdzie w mieście 2.500 
mieszkańców nie ma wody, inwestuje się w tężnie i pluskawisko, na przekór temu 
wszystkiemu? Poprosił o przemyślenie tej decyzji i nie upieranie się. Nie chcemy zatrzymać 
żadnej inwestycji drogowej, „Dotyku Jury” tez nie chcemy zatrzymać. Uważamy, że na to 
możemy wziąć fundusze unijne, które będą do wzięcia. Poprosił, żeby wziąć pod uwagę 
najważniejsze potrzeby w mieście, wodociągi i kanalizację. Tutaj w Myszkowie w dzielnicy 
Podlas czuć w powietrzu szambo, o tym ludzie myślą. Ludzie myślą jak przejść przez drogę, 
która jest cała zalana wodą, a tutaj taka symbolika, że Myszków żyje w kałużach i buduje 
kolejną dużą kałużę na „Dotyku Jury”.  
 
Radny p. Adam Zaczkowski powiedział, że zabiera głos tylko dlatego, że był wywołany 
prawie z imienia. Odniósł się do radnej p. Pochodni, że trochę się zagalopowała po raz 
kolejny. Jesteśmy radnymi wybranymi w sposób demokratyczny przez mieszkańców. Zwrócił 
radnej uwagę, że nie będzie strofowała radnych, ani porównywała ich do dzieci, które na 
złość mamie odmrożą sobie uszy. Takie rzeczy, może kto inny sobie na to pozwoli, ale nie 
my. Poprosił radna o pohamowanie emocji.  
 
Radna p. Beata Pochodnia wtrąciła, że ani nie strofowała, ani nie nazwała nikogo z radnych 
dziećmi, apelowała o zdrowy rozsądek. To są jej słowa i poprosiła, aby ich nie przeinaczać. 
Radna odniosła się również do słów radnego p. Załęckiego, potrzeba budowy wodociągu 
w naszym mieście nie jest nam obca, przez cztery lata zastanawialiśmy się, w jaki sposób 
zapewnić ludziom dostęp do wody. Generalnie zostały poczynione trzy kroki. Po pierwsze 
Pan prezes ZWiK sp.zo.o. został zobowiązany do tego, żeby wskazywać każdego roku obszar, 
gdzie nowy wodociąg powstanie. Po drugie takie środki zostały zabezpieczone w budżecie na 
ulice, które były dzisiaj wymieniane. Po trzecie to mieszkańcy mogą sfinansować budowę 
wodociągu, a potem mają to jakby oddane w wodzie. Te koszty były zabukowane na pewnym 
poziomie, na jednej z komisji radni uzgodnili z prezesem, żeby te koszty, jeżeli mieszkańcy 
zgodzą się finansować budowę, były oddane do rzeczywistych nakładów. Trzy kroki 
poczyniliśmy już, więc to nie jest tak, że pojawiła się nowa Rada, nikt o tym nie myślał i w tej 
chwili porusza się temat, którym nikt wcześniej się nie zajmował. To się dzieje, tylko musimy 
się rozwijać sukcesywnie.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zakończył dyskusję. Tak możemy jeden do 
drugiego do dwudziestej mówić. Poinformował, że głosu udziela przewodniczący i zakończył 
dyskusję w tym punkcie.  
 
Do punktu 8. 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na 2019 rok: 
 
 
 
W dyskusji wzięli udział:  
- Teresa Bielak 
- Teresa Bielak 
- Andrzej Giewon 
- Jolanta Trebisz-Kręska 



40 
 

- Tomasz Załęcki 
- Beata Pochodnia 
- Tomasz Załęcki (Ad Vocem) 
- Adam Zaczkowski (Ad Vocem) 
- Beata Pochodnia (Ad Vocem) 
- Tomasz Załęcki (Ad Vocem) 
- Adam Zaczkowski 
- Iwona Skotniczna 
 
 
a) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił Przewodniczącą Komisji Uchwał 
i Wniosków o przedstawienie projektu uchwały budżetowej. 
 
Odczytano projekt uchwały budżetowej na 2019 rok.  
 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej, 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że projekt budżetu przesłany 
został do Regionalnej Izby Obrachunkowej w celu wydania opinii.  
VII Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej wydał pozytywne opinie 
o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej na 2019r. oraz o możliwości sfinansowania 
deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p. Zofia Jastrzębska odczytała uchwały z dnia 13 grudnia 
2018r. VII Składu Orzekającego RIO w Katowicach:  
- Nr 4200/VII/242/2018 w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta 
Myszkowa projekcie uchwały budżetowej na 2019 rok wraz z uzasadnieniem i materiałami 
informacyjnymi,  
- Nr 4200/VII/243/2018 w sprawie opinii o możliwości sfinansowania  deficytu przyjętego 
w projekcie uchwały budżetowej na 2019 rok Miasta Myszkowa.  
 
c) odczytanie opinii i wniosków komisji właściwej do spraw budżetu, 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował, że projekt budżetu wszyscy 
radni otrzymali.   
Projekt budżetu omawiały i opiniowały: Komisja Finansów, Budżetu i Rozwoju Miasta, 
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście, Komisja Zdrowia, 
Rodziny i Polityki Socjalnej oraz Komisja Rewizyjna. 
Wszystkie ww. komisje zaopiniowały projekt budżetu pozytywnie, kierując swoje opinie do 
Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju. Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji 
omawiała, lecz nie zaopiniowała projektu budżetu.  
 
Komisja Finansów, Budżetu i Rozwoju skierowała do Burmistrza Miasta następującą opinię: 
 
     „Po omówieniu na posiedzeniu Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Miasta w dniu 
13 grudnia 2018r. projektu budżetu na 2019r., zapoznaniu się z opiniami do projektu budżetu 
wszystkich stałych komisji Rady Miasta, Komisja Finansów, Budżetu i Rozwoju Miasta 
pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na 2019r. (w głosowaniu brało udział 11 osób: 
6 głosów za i 1 głos wstrzymujący się, 4 głosy przeciw)”.   
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Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście na posiedzeniu 
w dniu 12 grudnia 2018r. zaopiniowała pozytywnie wniosek do budżetu na 2019r. 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk odczytał wniosek komisji.  
 
d) przedstawienie ewentualnych autopoprawek Burmistrza do projektu uchwały, 
 
Burmistrz Miasta Myszkowa p. Włodzimierz Żak nie zgłosił autopoprawek do projektu 
uchwały. 
 
e) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk otworzył dyskusję nad projektem uchwały 
budżetowej.  
 
Radny p. Adam Zaczkowski powiedział, Klub Radnych Lewica przygotował poprawki do 
uchwały budżetowej, które są konsekwencją poprawek zgłaszanych do WPF, ale również 
poprawki, które dotyczą wyłącznie roku budżetowego 2019. W związku a tym, że nasze 
poprawki do WPF nie uzyskały wymaganej większości głosów i arytmetyka sali jasno 
wskazuje, że jeżeli złożymy te poprawki to one też nie przejdą, poza tym większość z nich 
musiałaby działać w pakiecie z WPF, dlatego na dzisiejszej sesji, żeby nie zabierać 
niepotrzebnie czasu rezygnujemy z wprowadzania poprawek. Jednocześnie oświadczył 
w imieniu Klubu, że budżetu w takim kształcie jak został przedstawiony nie poprzemy. 
 
Radna p. Iwona Skotniczna oświadczyła w imieniu radnych Prawa i Sprawiedliwości, że 
z uwagi, że wszystkie zgłoszone uwagi do WPF nie zostały zaakceptowane przez Radę 
Miasta w Myszkowie, radni Klubu PiS nie wprowadzają żadnych poprawek do budżetu 
miasta Myszkowa i radni PiS będą przeciwni budżetowi miasta Myszkowa.    
 
f) głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Burmistrza, 
 
Z uwagi na brak autopoprawek nie odbyło się głosowanie.  
 
g) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił o przegłosowanie projektu uchwały 
budżetowej. 
 
Poprosił o zapisanie wyniku głosowania. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował, że wyniku 
przeprowadzonego głosowania projekt uchwały budżetowej nie uzyskał większości. Poprosił 
o interpretację radcę prawnego.  
 
Radca prawny p. Jolanta Trebisz – Kręska powiedziała, że na tej samej zasadzie.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk stwierdził, że budżet nie został przyjęty.  
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Głosowano w sprawie: 
głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, 
Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk, Ewa Ziajska - Łazaj 
PRZECIW (10) 
Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Sławomir Jałowiec, Norbert Jęczalik, Małgorzata 
Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Trynda 
 
Do punktu 9. 
Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
a) zmian w budżecie na 2018 rok, 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że projekt uchwały wszyscy 
radni otrzymali. Projekt uchwały opiniowała Komisja Finansów, Budżetu i Rozwoju Miasta.  
Opinia Komisji jest pozytywna. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił Przewodniczącą Komisji Uchwał 
i Wniosków o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji uchwał i Wniosków odczytała projekt uchwały w sprawie zmian 
w budżecie na 2018 rok.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy radni mają jakieś pytania do 
projektu uchwały? Z uwagi na brak pytań odbyło się głosowanie nad projektem uchwały 
w sprawie zmian w budżecie na 2018 rok.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił o zapisanie wyniku głosowania. 
Stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie na 2018 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 
Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 
Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 
Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, 
Ewa Ziajska - Łazaj 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Trynda 
 
b) ustalenie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2018, 
 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że projekt uchwały wszyscy 
radni otrzymali. Projekt uchwały opiniowała Komisja Finansów, Budżetu i Rozwoju Miasta. 
Opinia Komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk udzielił głosu p. Burmistrzowi w związku 
z autopoprawką.   
 
Burmistrz Miasta Myszkowa p. Włodzimierz Żak zgłosił autopoprawki do wykazu 
wydatków, które nie wygasają z upływem roku 2018. Zaczął od spraw związanych 
z inwestycjami, ponieważ w końcówce 21 grudnia przyjęliśmy i odebraliśmy część prac, a 
mianowicie budowę odcinka chodnika w ciągu drogi gminnej ul. Królowej Jadwigi 
w Myszkowie, jak również wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla ul. 
Dobrej, w pkt. 8 dla budowy i dobudowy oświetlenia ulicznego i odebraliśmy, mamy 
wykonaną aktualizację obiektów mostowych w gminie Myszków. Zrealizowaliśmy już 
płatności i autopoprawka polega na tym, by z tych pozycji z niewygasów je usunąć. Jeżeli 
chodzi o wydział związany z projektami w dniu 14 grudnia dokonaliśmy część odbioru 
dokumentacji przygotowany przez Krajowy Instytut Energetyki Rozproszonej dotyczący 
budowy klastra energetycznego i z powodu nieukonstytuowania się pełnego składu 
założycielskiego klastra wykonawca nie miał możliwości wykonania analiz. W związku z tym 
zachodzi konieczność przesunięcia terminu odbioru częściowego robót dla klastra na 
początek lutego 2.02.2019r. W zakresie projektu związanego z fotowoltaiką z uwagi na mały 
postęp prac, z uwagi na złą jakość prac ekip montujących, umowę, którą zawarliśmy, 
jesteśmy zmuszeni przenieść zobowiązania wynikające z tej umowy na 2019r. Podobnie 
również kwestia dotycząca nadzoru. Dla projektu solarnego wykonawca rozpoczął instalację, 
natomiast dwadzieścia kilka instalacji wykonanych teraz w miesiącu grudniu nie zostało 
formalnie technicznie odebranych. W związku z powyższym dopiero po 27 grudnia będziemy 
mogli dokonywać płatności, w związku z tym zgłosił autopoprawkę polegającą na tym, żeby 
przesunąć to na 2019 rok.      
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy są jeszcze pytania do 
przedstawionego projektu uchwały? Z uwagi na brak pytań odbyło się głosowanie nad 
projektem uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2018.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił o zapisanie wyniku głosowania. 
Stwierdził, że uchwała została przyjęta zwykłą większością głosów. 
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W dyskusji wzięli udział:   
- Włodzimierz Żak 
- Beata Pochodnia 
 
 
Głosowano w sprawie: 
ustalenie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2018,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 
Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 
Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz 
Szlenk, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Halina Skorek - Kawka 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Trynda 
 
 
c) wybór przedstawiciela dla składu Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym 
Zespole Opieki Zdrowotnej w Myszkowie, 
 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że projekt uchwały wszyscy 
radni otrzymali. Projektu uchwały nie zaopiniowała żadna komisja. Poprosił o zgłaszanie 
radnych kandydatów do składu Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole 
Opieki Zdrowotnej w Myszkowie. 
 
Radna p. Iwona Skotniczna zgłosiła kandydaturę p. Elżbiety Doroszuk.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy radna p. Elżbieta Doroszuk 
wyraża zgodę na kandydowanie? 
 
Radna p. Elżbieta Doroszuk wyraziła zgodę na kandydowanie.  
 
Radna p. Beata Pochodnia zgłosiła kandydaturę Przewodniczącego Rady Miasta p. Jerzego 
Woszczyka.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk wyraził zgodę na kandydowanie.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy są jeszcze jacyś kandydaci? 
Z uwagi na brak kandydatów poprosił o przegłosowanie każdej kandydatury oddzielnie.  
 
Głosowano w sprawie: 
wybór przedstawiciela dla składu Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole 
Opieki Zdrowotnej w Myszkowie, Elżbieta Doroszuk.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Sławomir Jałowiec, Norbert Jęczalik, Małgorzata 
Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki 
PRZECIW (10) 
Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, 
Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk, Ewa Ziajska - Łazaj 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Trynda 
 
Głosowano w sprawie: 
wybór przedstawiciela dla składu Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole 
Opieki Zdrowotnej w Myszkowie, Jerzy Woszczyk.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, 
Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Jerzy Woszczyk, Ewa Ziajska - Łazaj 
PRZECIW (10) 
Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Sławomir Jałowiec, Norbert Jęczalik, Małgorzata 
Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Trynda 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował, że Rada Miasta 
w Myszkowie nie wybrała przedstawiciela do Społecznej Rady przy SPZOZ w Myszkowie.  
W związku z zaistniałą sytuacją czytanie projektu uchwały jest bezcelowe.  
 
Radca prawny p. Jolanta Trebisz- Kręska potwierdziła.  
 
d) uchwalenie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych dla Miasta Myszkowa na 2019r. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że projekt uchwały wszyscy 
radni otrzymali. Projekt uchwały opiniowała Komisja Finansów, Budżetu i Rozwoju Miasta 
oraz Komisja Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej. 
Opinie Komisji są pozytywne. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił Przewodniczącą Komisji Uchwał 
i Wniosków o przedstawienie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy są jeszcze pytania do 
przedstawionego projektu uchwały? Z uwagi na brak pytań odbyło się głosowanie nad 
projektem uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych dla Miasta Myszkowa na 2019r. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił o zapisanie wyniku głosowania. 
Stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
Głosowano w sprawie: 
uchwalenie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
dla Miasta Myszkowa na 2019r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 
Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 
Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 
Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, 
Ewa Ziajska-Łazaj 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Trynda 
 
e) uchwalenie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Myszkowa 
na 2019r., 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że projekt uchwały wszyscy 
radni otrzymali. Projekt uchwały opiniowała Komisja Finansów, Budżetu i Rozwoju Miasta 
oraz Komisja Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej. 
Opinie Komisji są pozytywne. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił Przewodniczącą Komisji Uchwał 
i Wniosków o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy są jeszcze pytania do 
przedstawionego projektu uchwały? Z uwagi na brak pytań odbyło się głosowanie nad 
projektem uchwały w sprawie uchwalenie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 
dla Miasta Myszkowa na 2019r. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił o zapisanie wyniku głosowania. 
Stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
Głosowano w sprawie: 
uchwalenie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Myszkowa na 
2019r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



47 
 

 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 
Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 
Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 
Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, 
Ewa Ziajska - Łazaj 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Trynda 
 
f) przyj ęcia planów pracy komisji Rady Miasta w Myszkowie na 2019r., 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że projekt uchwały wszyscy 
radni otrzymali. 
Projekt uchwały opiniowały: Komisja Finansów, Budżetu i Rozwoju Miasta, Komisja 
Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i 
Porządku w Mieście, Komisja Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej oraz Komisja 
Rewizyjna. Opinie Komisji są pozytywne. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił Przewodniczącą Komisji Uchwał i 
Wniosków o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy są jeszcze pytania do 
przedstawionego projektu uchwały? Z uwagi na brak pytań odbyło się głosowanie nad 
projektem uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji Rady Miasta w Myszkowie na 
2019r. 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił o zapisanie wyniku głosowania. 
Stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia planów pracy komisji Rady Miasta w Myszkowie na 2019r.,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 
Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 
Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 
Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, 
Ewa Ziajska - Łazaj 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Trynda 
 
 
 
 
g) ustalenia przedmiotu działania stałych komisji Rady Miasta. 



48 
 

 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że projekt uchwały wszyscy 
radni otrzymali. 
Projekt uchwały opiniowały: Komisja Finansów, Budżetu i Rozwoju Miasta, Komisja 
Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i 
Porządku w Mieście. Opinie Komisji są pozytywne. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił Przewodniczącą Komisji Uchwał i 
Wniosków o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, czy są jeszcze pytania do 
przedstawionego projektu uchwały? Z uwagi na brak pytań odbyło się głosowanie nad 
projektem uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania stałych komisji Rady Miasta. 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił o zapisanie wyniku głosowania. 
Stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
Głosowano w sprawie: 
ustalenia przedmiotu działania stałych komisji Rady Miasta..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 
Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 
Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 
Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, 
Ewa Ziajska - Łazaj 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Trynda 
 
Do punktu 10. 
Wnioski i oświadczenia radnych. 
 
Radna p. Beata Pochodnia powiedziała, że z uwagi na bezpieczeństwo mieszkańców prosi 
o zabezpieczenie fragmentu drogi, pobocza, w zasadzie rowu przy ul. Królowej Jadwigi przy 
posesji 44, przy rozwidleniu drogi w ul. Chopina. Tam jest bardzo głęboki rów i szczególnie 
w okresie zimowym staje się niebezpieczne, ponieważ jakiekolwiek zwężenie powoduje, że 
dochodzi tam do kolizji, a jak śnieg zastawi ten głęboki rów to bywa, że auta do tego rowu 
wpadają. Poprosiła o rozwiązanie tego problemu mieszkańców.  
 
Radny p. Tomasz Załęcki powiedział, że w budżecie na 2019r. i 2020r. jest 300.000,00 zł na 
budowę wodociągów. Podkreślił, że ma uwagę do tego, ponieważ na Komisji Finansów, 
Budżetu i Rozwoju Miasta zadał pytanie, o co dokładnie chodzi. Nie dostał informacji. Był 
w wodociągach, nikt w wodociągach nie wiedział, co ma być robione. Chodzi o taką 
informację, że warto, jeśli jest jakiś projekt budżetu, było zapisane, na jaką dzielnicę, jaką 
ulicę, ogólnikowe hasło nie jest do końca w porządku. Powinno to być bardziej opisane. Był 
teraz organizowany przetarg na usunięcie rozlewiska na ul. Nadrzecznej. Miasto wyceniło to 
na kwotę 30.000,00 zł na montaż jednej studzienki. Zgłosiły się dwie firmy, jedna na 
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70.000,00 zł, druga firma na 180.000,00 zł. Czy jeżeli jest taka sytuacja, że firmy zawyżają 
kwoty pięć razy, dziesięć razy, czy można takie tematy rozważać na Komisjach Finansów, 
żeby Rada brała udział w orzeczeniu. Chodzi o dyskusję.   
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poinformował radnego, że to podlega 
władzy wykonawczej, nie uchwałodawczej. Odczytał treść listu gratulacyjnego, który został 
złożony na ręce Przewodniczącego Rady Miasta i Rady od posła na Sejm RP p. Mariusza 
Trepki, jak można żyć ponad podziałami. Po odczytaniu powiedział, że jest dumny ze 
stanowiska Pana posła. Zdaniem Przewodniczącego ta współpraca we wszystkich ważnych 
sprawach dla Miasta Myszków i jego mieszkańców będzie łączyć i owocować dobrą pracą.   
 
W dyskusji wzięli udział:  
- Beata Pochodnia 
- Tomasz Załęcki 
 
Do punktu 11. 
Zamknięcie obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że miał w tym punkcie 
poinformować, kiedy będzie następna sesja. Dzisiaj uzgodnił z przewodniczącymi Klubów 
plan pracy Rady, bo taki Rada powinna w ciągu trzech miesięcy od podjęcia kadencji 
przygotować. Najbliższa sesja zwyczajna planowana była na dzień 7 lutego 2019r. 
W związku z powyższym na pewno będziemy musieli jeszcze zwołać sesję odnośnie WPF 
i budżetu przeprowadzić wcześniej. Po konsultacji z przewodniczącymi Klubów poinformuje 
z odpowiednim wyprzedzeniem radnych, mieszkańców, gości. W imieniu swoim 
i szanownych koleżanek i kolegów radnych złożył mieszkańców Życzenia Noworoczne.    

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady II sesji Rady Miasta 
w Myszkowie.  

 
Przewodniczący 

Rada Miasta Myszków 

 

 

 

 

  

 
Przygotował(a): Magdalena Niewiadomska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


